
PROTOKOŁU NR LVIII/2023 
Z SESJI RADY POWIATU MIELECKIEGO 

w dniu 11 września 2023 roku

Sesja Rady Powiatu odbyła się w Sali Obrad Starostwa Powiatowego w Mielcu przy 
ul. Wyspiańskiego 6, 39-300 Mielec.

W posiedzeniu Rady Powiatu Mieleckiego, której przewodniczył Pan Marek Paprocki 
- Przewodniczący Rady, udział wzięli Radni Rady Powiatu Mieleckiego oraz 
zaproszeni i obecni goście wg list stanowiących załącznik Nr 1 i Nr 2 do protokołu.

Przewodniczący Rady przed rozpoczęciem obrad poinformował, że zgodnie z art. 15 
ust. la ustawy o samorządzie powiatowym obrady Rady Powiatu Mieleckiego są 
transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
Podczas sesji odbywa się także fotografowanie, filmowanie i rejestracja audio osób 
biorących w niej udział. Biorąc udział w sesji Rady Powiatu, uczestnik wyraża zgodę 
na przetwarzanie jego wizerunku i rozpowszechnianie tego wizerunku na stronie: 
Powiatu Mieleckiego oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.

Obrady LVIII sesji Rady Powiatu Mieleckiego w VI kadencji (2018-2023) otworzył 
o godz. 12.05 i prowadził Pan Marek Paprocki - Przewodniczący Rady, wygłaszając 
formułę: „Otwieram obrady LVIII sesji Rady Powiatu Mieleckiego”.

Przewodniczący Rady przywitał Państwa Radnych, Starostę, Zarząd Powiatu, Panią 
Sekretarz, panią Skarbnik, media oraz wszystkich obecnych na dzisiejszej sesji. 
Ponadto powitał Pana Pawła Pazdana Dyrektora Szpitala Specjalistycznego im. E. 
Biernackiego w Mielcu wraz z kadra kierowniczą, a także Pana Grzegorza Gałuszkę 
Dyrektora Podkarpackiej Stacji Pogotowia Ratunkowego w Mielcu. Przewodniczący 
Rady stwierdził, że w obradach uczestniczy aktualnie 23 radnych, co wobec 
ustawowego składu Rady wynoszącego 23 radnych stanowi kworum niezbędne do 
prowadzenia obrad Rady Powiatu Mieleckiego i umożliwia podejmowanie 
prawomocnych decyzji. Porządek obrad dzisiejszej LVIII sesji Rady Powiatu 
Mieleckiego Państwo Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o miejscu i terminie 
sesji oraz z projektami uchwał i pozostałymi materiałami. Zgodnie z § 25 ust. 2 
Statutu Powiatu Mieleckiego zawiadomienie o sesji zwyczajnej zostało Państwu 
radnym przesłane drogą elektroniczną na spersonalizowaną elektroniczną skrzynkę 
pocztową radnego w domenie należącej do starostwa. Dokumenty przesłane drogą 
elektroniczną uznaje się za dostarczone z dniem, w którym wprowadzono je do 
środka komunikacji elektronicznej. Stwierdzam więc, że wszyscy radni zostali 
skutecznie powiadomieni o dzisiejszej sesji. Zawiadomienie o sesji stanowi załącznik 
Nr 3 do protokołu. Poinformował, iż Rada może wprowadzić zmiany do porządku 
obrad bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady, w przypadku 
naszej Rady jest to 13 radnych. Z wnioskiem, o uzupełnienie lub zmianę porządku 
obrad zgodnie z § 29 ust. 5 pkt 2 Statutu może wystąpić: Radny, Komisja, Komisja 
Rewizyjna, Klub radnych, Starosta lub Zarząd Powiatu. Następnie zapytał, czy ktoś z 
Państwa radnych chciałby zabrać głos w sprawie przesłanego zawiadomienia o 
dzisiejszej sesji wraz z przesłanym porządkiem obrad oraz materiałami sesyjnymi.

Nikt więcej nie zabierał głosu w sprawie porządku obrad.

Porządek obrad LVIII sesji Rady Powiatu Mieleckiego został przez radnych Rady 
Powiatu Mieleckiego przyjęty 15 głosami „za”, 2 radnych głosowało „przeciw”, 8 
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radnych „wstrzymało się" od głosu (protokół z głosowania stanowi załącznik Nr 4 do 
niniejszego protokołu) i przedstawia się następująco:

1. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji Rady Powiatu.
2. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz z działalności 

Zarządu Powiatu między sesjami.
3. Informacja na temat bieżącej sytuacji w Szpitalu Specjalistycznym im. E. 

Biernackiego w Mielcu.
4. Podjęcie uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Szpitala 

Specjalistycznego im. Edmunda Biernackiego w Mielcu za 2022 rok.
5. Podjęcie uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej 

Podkarpackiej Stacji Pogotowia Ratunkowego w Mielcu.
6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 

terytorialnego w 2023 roku.
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVI11/421/2022 Rady Powiatu 

Mieleckiego z dnia 19 grudnia 2022 roku w sprawie wieloletniej prognozy 
finansowej Powiatu Mieleckiego.

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Mieleckiego na 
2023 rok.

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LII/442/2023 Rady Powiatu 
Mieleckiego z dnia 20 marca 2023 roku w sprawie określenia zadań z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych w Powiecie 
Mieleckim w 2023 roku, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w 
Powiecie Mieleckim na lata 2023-2028”.

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Promocji Zatrudnienia oraz 
Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy Powiatu Mieleckiego na lata 2023-2030.

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały XLVI/413/2022 z dnia 21 listopada 
2022 roku Rady Powiatu Mieleckiego w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy 
aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Mieleckiego w 2023 roku.

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w formie darowizny na 
rzecz Powiatu Mieleckiego nieruchomości stanowiących własność Gminy 
Wadowice Górne.

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany 
nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Mieleckiego na nieruchomość 
stanowiącą własność Gminy Radomyśl Wielki.

15. Podjęcie uchwały w sprawie zwrotu kosztów podróży służbowych radnych 
Powiatu Mieleckiego.

16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 3 sierpnia 2023 r.
17. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia skargi bez rozpoznania.
18. Interpelacje, wnioski, zapytania i oświadczenia Radnych.

Ad. 1

Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji Rady Powiatu.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady - zabierając głos w sprawie przyjęcia 
protokołów z poprzednich sesji Rady Powiatu Mieleckiego powiedział, że Radni mieli 2



możliwość zapoznać się z protokołem z LV, LVI, LVII sesji Rady Powiatu 
Mieleckiego, które odzwierciedlają ich przebieg. Protokoły zostały także wyłożone do 
wglądu publicznego w Biurze Rady i Zarządu Powiatu, jak i przesłane Państwu 
Radnym. Informuję, że do chwili rozpoczęcia sesji nie wniesiono uwag do zapisów 
protokołów z LV, LVI, LVII sesji Rady Powiatu Mieleckiego. Następnie zwrócił się do 
radnych z zapytaniem, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie zapisów 
protokołów z sesji Rady Powiatu Mieleckiego?

Nikt z radnych nie zgłaszał uwag ani zastrzeżeń.

W głosowaniu nad przyjęciem protokołu Nr L\Z uczestniczyło 23 radnych. Za 
przyjęciem protokołu głosowało 23 głosami „za”, nikt z radnych nie głosował 
„przeciw", nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. Protokół z głosowania stanowi 
załącznik Nr 5 do protokołu.

Zatem Protokół Nr LV/2023 z sesji Rady Powiatu Mieleckiego z dnia 2 czerwca 2023 
r. został przez radnych przyjęty 23 głosami „za”.

W głosowaniu nad przyjęciem protokołu Nr LVI uczestniczyło 23 radnych. Za 
przyjęciem protokołu głosowało 23 głosami „za”, nikt z radnych nie głosował 
„przeciw”, nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu.. Protokół z głosowania stanowi 
załącznik Nr 6 do protokołu.

Zatem Protokół Nr LVI/2023 z sesji Rady Powiatu Mieleckiego z dnia 30 czerwca 
2023 r. został przez radnych przyjęty 23 głosami „za”.

W głosowaniu nad przyjęciem protokołu Nr LVII uczestniczyło 23 radnych. Za 
przyjęciem protokołu głosowało 22 głosami „za”, nikt z radnych nie głosował 
„przeciw”, nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu, 1 radny nie brał udziału w 
głosowaniu. Protokół z głosowania stanowi załącznik Nr 7 do protokołu.

Zatem Protokół Nr LVII/2023 z sesji Rady Powiatu Mieleckiego z dnia 4 sierpnia 2023 
r. został przez radnych przyjęty 22 głosami „za”.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 1 przeszedł do realizacji do punktu 2 porządku 
obrad.

Ad 2.

Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz z działalności 
Zarządu Powiatu między sesjami.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady - poinformował, że Państwo radni otrzymali 
„Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz z działalności 
Zarządu Powiatu między sesjami" na spersonalizowane skrzynki elektroniczne. Dla 
informacji mieszkańców dodał, że treść sprawozdania zostanie opublikowana w 
protokole z dzisiejszej sesji. Sprawozdanie Staroty, stanowi załącznik Nr 8 do 
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protokołu i przedstawia się następująco: „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 
Szanowni Państwo!

w okresie sprawozdawczym od 2 czerwca 2023r. do 11 września 2023r. Zarząd 
Powiatu obradował na 10 posiedzeniach, podczas których rozpatrywał, między 
innymi sprawy związane z wykonywaniem zadań wynikających z bieżącej 
działalności Zarządu Powiatu, powiatowych jednostek organizacyjnych i Starostwa 
Powiatowego w Mielcu. Podczas posiedzeń Zarząd podejmował uchwały własne, 
w tym uchwały przyjmujące projekty uchwał Rady Powiatu. Przedmiotem posiedzeń 
Zarządu były kwestie związane z wykonywaniem zadań nałożonych na powiat oraz 
wynikających
z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i Starostwa. Tematyka posiedzeń Zarządu 
Powiatu Mieleckiego przedstawiała się następująco:

a) w zakresie edukacji publicznej:
> Przyznaliśmy okresowe stypendia sportowe dla zawodników Powiatu Mieleckiego 

w wysokości 420 zł miesięcznie na okres 5 miesięcy w następujących 
dyscyplinach:

- Szermierka,
- Modelarstwo lotnicze i kosmiczne,
- Lekkoatletyka - chód sportowy,
- Lekkoatletyka - rzut młotem,
- Lekkoatletyka - trójskok i skok w dal.

> Upoważniliśmy Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Stanisława 
Konarskiego w Mielcu do realizacji zadania pn. „Ekopracownia OZE w I Liceum 
Ogólnokształcącym w Mielcu” w ramach „Programu Regionalnego Wsparcia 
Edukacji Ekologicznej" na podstawie naboru konkursowego 
pn. „EKOPRACOWANIA - zielone serce szkoły”.

> Ustaliliśmy opłaty za posiłki w Powiatowym Zespole Placówek Szkolno - 
Wychowawczych w Mielcu. Dzienna stawka żywieniowa została ustalona 
w wysokości 17,50 zł od dziecka za posiłki w stołówce.

> Powołaliśmy Komisje Egzaminacyjne dla nauczycieli ubiegających się o awans 
zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego.

> Upoważniliśmy dyrektora Powiatowego Zespołu Placówek Szkolno- 
Wychowawczych w Mielcu do zaciągania zobowiązań związanych z realizacją 
zamieszczonego w wieloletniej prognozie finansowej przedsięwzięcia.

> Dokonaliśmy powierzenia stanowiska dyrektora w następujących placówkach 
oświatowych:

- Centrum Kształcenia Praktycznego i Doskonalenia Nauczycieli w Mielcu,
- I Liceum Ogólnokształcącego im. Stanisława Konarskiego w Mielcu,
- II Liceum Ogólnokształcącego im. Mikołaja Kopernika w Mielcu,
- Zespołu Szkół im. prof. Janusza Groszkowskiego w Mielcu,
- Zespołu Szkół Budowlanych im. Żołnierzy Armii Krajowej w Mielcu.

> Udzieliliśmy pełnomocnictwa do składania oświadczenia woli w sprawach 
związanych z bieżącą działalnością powiatu, dyrektorom następujących placówek 
oświatowych:

- Centrum Kształcenia Praktycznego i Doskonalenia Nauczycieli w Mielcu,
- I Liceum Ogólnokształcącego im. Stanisława Konarskiego w Mielcu,4



- II Liceum Ogólnokształcącego im. Mikołaja Kopernika w Mielcu,
- Zespołu Szkół im. prof. Janusza Groszkowskiego w Mielcu,
- Zespołu Szkół Budowlanych im. Żołnierzy Armii Krajowej w Mielcu.

> Ustaliliśmy wysokości dodatku funkcyjnego dla dyrektorów szkół i placówek 
oświatowo - wychowawczych.

> Ustaliliśmy wysokości dodatku motywacyjnego dla dyrektorów szkół i placówek 
oświatowo - wychowawczych.

b) w zakresie współpracy z organizacjami pozarządowymi o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie:

> Zleciliśmy realizację zadania publicznego z pominięciem otwartego konkursu ofert 
w trybie art. 19a ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 
i przyznaliśmy dotacje następującemu podmiotowi:

• Stowarzyszeniu Społeczno - Edukacyjnemu „ORZEŁ BIAŁY - 
STRZELEC”,
na realizację zadania publicznego pn. Aktywny wypoczynek letni Strzelców 
z elementami ratownictwa przedmedycznego”, w wysokości 2 000 zł.

c) w zakresie ochrony zdrowia:
> Przedłożyliśmy pod obrady Rady Powiatu Mieleckiego projekt uchwały w sprawie 

oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Podkarpackiej Stacji Pogotowia 
Ratunkowego w Mielcu.

> Przedłożyliśmy pod obrady Rady Powiatu Mieleckiego projekt uchwały w sprawie 
oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Szpitala Specjalistycznego im. Edmunda 
Biernackiego w Mielcu za 2022 rok

> Przedłożyliśmy pod obrady Rady Powiatu Mieleckiego projekt uchwały w sprawie 
zmiany Uchwały Rady Powiatu Mieleckiego Nr XLVI/413/2022 z dnia 21 listopada 
2022 roku w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 
terenie Powiatu Mieleckiego w 2023 roku.

> Dokonaliśmy zmiany uchwały w sprawie powołania Dyrektora Powiatowej Stacji 
Pogotowia Ratunkowego Samodzielnego Publicznego Zakładu w Mielcu.

d) w zakresie wspierania osób niepełnosprawnych i pieczy zastępczej:
> Ogłosiliśmy wyniki i wybór oferty w otwartym konkursie ofert na zlecanie w formie 

wsparcia przez Powiat Mielecki w roku 2023 realizacji zadań z zakresu rehabilitacji 
społecznej osób niepełnosprawnych fundacjom oraz organizacjom pozarządowym 
oraz przyznania na ten cel dotacji.

> Przedłożyliśmy pod obrady Rady Powiatu Mieleckiego projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały Nr LII/442/2023 Rady Powiatu Mieleckiego z dnia 20 marca 2023 
roku w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 
osób niepełnosprawnych w Powiecie Mieleckim w 2023 roku, na które przeznacza 
się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.

> Przedłożyliśmy pod obrady Rady Powiatu Mieleckiego projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia „Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i 
Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Powiecie Mieleckim na lata 
2023-2028". 5



e) w zakresie przeciwdziałania bezrobociu oraz aktywizacji lokalnego rynku 
pracy:

> Przedłożyliśmy pod obrady Rady Powiatu Mieleckiego projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia Programu Promocji Zatrudnienia oraz Aktywizacji Lokalnego Rynku 
Pracy Powiatu Mieleckiego na lata 2023 - 2030.

f) w zakresie infrastruktury drogowej:
> Wszczęte postępowania o zamówienia publiczne:

- Remont drogi powiatowej Nr 1 152R klasy "Z" relacji Borowa - Czermin - Wola 
Mielecka - Kiełków - Przecław w km 0+007 - 5+374, km 14+325 -16+548 i km 
26+967 - 27+436 m. Borowa i Czermin, Wola Mielecka, Podleszany i 
Przecław;

- Przebudowa drogi powiatowej Nr 1 169R relacji Podleszany - Ruda - Zasów w 
km 0+300 - 1+000, 7+220 - 9+780 i 12+500 - 13+740 polegająca na 
budowie chodnika w granicach istniejącego pasa drogowego w miejscowości 
Podleszany, Ruda i Dąbrówka Wisłocka;

- Świadczenie usług zimowego utrzymania dróg powiatowych na terenie 
powiatu mieleckiego w sezonie 2023/2024:

• Zad. Nr 1. na terenie Gmin: części Mielec, części Tuszów Narodowy, części 
Przecław, miasta Mielec oraz droga powiatowa Nr 1 161R;

• Zad. Nr 2. na terenie Gmin: Czermin, części Mielec, części Przecław, części 
Radomyśl Wielki, części Wadowice Górne;

• Zad. Nr 3. na terenie Gmin: części Mielec, części Gawłuszowice, 
części Padew Narodowa oraz części Tuszów Narodowy

> Zadania w trakcie (podpisane umowy):
- „Stabilizacja osuwiska nr ewid. 18-11-085-081411 w celu zabezpieczenia 

drogi powiatowej Nr 1165R Wadowice Górne - Zgórsko w m. Zgórsko, gm. 
Radomyśl Wielki, pow. mielecki, wojew. podkarpackie i związana z nią 
rozbudowa i przebudowa drogi powiatowej Nr 1165R klasy "L"/lokalnej w km 
2+717 - 2+808 wraz z urządzeniami oraz instalacjami, stanowiącymi całość 
techniczno-użytkową” - podpisana umowa w dniu 30.03.2023r. - REMOST 
Dębica

- „Rozbudowa i przebudowa drogi publicznej kategorii/powiatowa (Nr 1 184R 
Przecław-Podole), klasy "L'7lokalnej wraz z urządzeniami oraz instalacjami, 
stanowiącymi całość techniczno-użytkową, przeznaczoną do prowadzenia 
ruchu drogowego od kilometra 0+848,00 do kilometra 0+950,00 polegająca na 
stabilizacji osuwiska nr ewid. 18-11-075-081091 w celu zabezpieczenia drogi 
powiatowej Nr 1 184R Przecław - Podole w m. Podole, gm. Przecław, pow. 
mielecki, wojew. Podkarpackie” - podpisana umowa w dniu 18.05.2023r. - 
AARSLEFF Warszawa

- „Remont chodników przy drogach powiatowych na terenie Powiatu 
Mieleckiego w 2023r. - data ogłoszenia 14.04.2023r. - podpisana umowa w 
dniu 18.05.2023r
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- Rozbudowa skrzyżowania drogi powiatowej Nr 1161R klasy G z drogą 
powiatową Nr 1 142R klasy L wraz z przebudowa chodnika na ścieżkę pieszo- 
rowerową w m. Chorzelów - firma KALBRUK

- Rozbudowa drogi powiatowej - dawnej wojewódzkiej nr 984 od km 37+000,00 
do km 37+200,00 w zakresie skrzyżowania z drogą powiatową Nr 1 152R 
Borowa - Wola Mielecka -Przecław w km 37+075.00 w m. Wola Mielecka - 
Firma INWEST BRUK

- Przebudowa drogi powiatowej Nr 1 143R relacji Gawłuszowice - Chrząstów - 
Mielec w m. Chrząstów i Złotniki - firma BRUK - DAR

- Wykonanie remontów nawierzchni bitumicznych dróg powiatowych w 
2023roku, zadanie 1 i zadanie 2 - podpisana umowa w dniu 03.04.2023r. - 
firma Inwestycje i Projekty Drogowe TUREK

- Koszenie traw w ciągu dróg powiatowych na terenie powiatu mieleckiego 
w 2023 roku: zad. nr 1-umowa 23.05.2023r,, zad. nr 2 - umowa 07.06.2023r. , 
zad. nr 3 - umowa 23.05.2023r. - Cegielnia Otałęż Stanisław Głowacki

- Przebudowa drogi powiatowej Nr 1 121R klasy ‘V - lokalnej polegająca na 
budowie drogi dla pieszych w m. Rożniaty w granicy istniejącego pasa 
drogowego o długości 0,46 km - F.U.P.H. BETON-BRUK Kupiec Marcin

- Modernizacja parkingu przy drodze powiatowej Nr 1 121R w m. Rożniaty - 
umowa z dn.21.08.2023 - KORPOL ROBOTY ZIEMNE
Przemysław Korpuliński

- Modernizacja drogi powiatowej Nr 1 161R na odcinku 2 860 mb oraz 565 mb 
w m. Chorzelów, Malinie, Tuszów Mały, Tuszów Narodowy - umowa z dnia 
05.09.2023r. PDM DĘBICA

- Modernizacja dróg powiatowych Nr 1 134 R na odcinku 1 600 mb w m. 
Piechoty - Babule oraz Nr 1 124 R o długości 310 mb w m. Zachwiejów - 
umowa z dnia 05.09.2023r. PDM DĘBICA

- Przebudowa drogi powiatowej Nr 1 161R klasy "G"- głównej relacji Tuszów 
Narodowy - Chorzelów - Mielec w km 25+900 - 26+771,80 w m. Chorzelów 
polegająca na przebudowie: drogi dla pieszych na drogę dla pieszych i 
rowerów, drogi dla pieszych, zatok autobusowych wraz z peronami 
przystankowymi i dojściami do peronów - umowa z dn. 01.09.2023 - INWEST 
BRUK

- Odbudowa nawierzchni drogi powiatowej Nr 1 165R Wadowice Górne - 
Zgórsko w km 2+808 - 2+906 w obszarze oddziaływania osuwiska nr ewid. 18- 
11-085-081411 w m. Zgórsko - umowa z dn. 05.09.2023 - REMOST

- Rozbudowa mostu w m. Dąbie w ciągu dr. nr 1 181R - REMOST
- Remont drogi powiatowej Nr 1 166R klasy „L” relacji Partynia - Jamy w km 

4+300* 7+030 wm. Jamy - inf. o wyborze oferty z dn. 01.09.2023 - firma 
Przedsiębiorstwo Robót Drogowych Sp. z o.o. w Mielcu

> Przygotowanie dokumentacji projektowej dla budowy/przebudowy dróg pow. 
i mostów:
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- Koordynacja prac projektowych na dokumentację techniczną przebudowy 
mostu na potoku Jamnica w ciągu dr. pow. Nr 1 164R Wierzchowiny - Bór - 
Jamy, km 1+900 w m. Wierzchowiny.

> Zadanie zakończone:
- Wykonanie dokumentacji pn. Przebudowa dr. Nr 1 158R w m. Wampierzów - 

budowa chodnika
- Wykonanie dokumentacji pn. Przebudowa dr. Nr 1 166R w m. Jamy - budowa 

chodnika
- Rozbudowa drogi powiatowej Nr 1 152R klasy Z - zbiorczej Borowa - 

Czermin - Wola Mielecka - Kiełków - Przecław w km. 22+ 186,00 - 
22+881,04 (etap I) w m. Kiełków firma PRD Mielec

- Przebudowa mostu na potoku rów w m. Zarównie w ciągu drogi powiatowej Nr 
1 134 R Padew Narodowa - Zarównie- Babule w km 5+539 - firma 
STALMOST

- Wykonanie oznakowania poziomego dróg powiatowych na terenie powiatu 
mieleckiego w 2023 roku.

> Złożono wnioski o dofinansowanie:
- RPRD - 2 wnioski: budowa chodnika dr. nr 1 183R w m. Łączki Brzeskie 

i budowa ścieżki pieszo-rowerowej dr. nr 1161R w m. Chorzelów
- Rządowy Program Razem Bezpieczniej - przebudowa przejść dla pieszych 

w ciągu dr. 1 161R - Mielec, ul. Wojsławska i w m. Malinie - brak 
dofinansowania

- PROW - Przebudowa dróg powiatowych nr 1 152R w m. Błonie i Przecław 
oraz Nr 1 167R w m. Podborze i Zgórsko wraz z przebudową mostu na rzece 
Zgórskiej w m. Podborze

- Polski Ład - PGR - Przebudowa drogi powiatowej nr 1 185R w km 0+023,4 - 
1+465,7 w m. Złotniki i Chorzelów na odcinku o długości 1,442 km oraz 
przebudowa drogi powiatowej nr 1 166R w km 7+009 - 8+000 w miejscowości 
Jamy na odcinku o długości 0,991 km.

> RFRD2024
- Remont dr 1 137R w m. Jaślany.
- Przebudowa dr 1 183R w m. Łączki Brzeskie.

g) w zakresie gospodarki nieruchomościami i mieniem powiatu:
> Wyraziliśmy zgodę na zawarcie umowy najmu lokalu stanowiącego własność 

Powiatu Mieleckiego, znajdującego się w Niepublicznym Zakładzie Opieki 
Zdrowotnej w Przecławiu przy ul. Kilińskiego 29 w Przecławiu na rzecz VITALIS 
OPTYK Witold Chrabąszcz.

> Wyraziliśmy zgodę na podjęcie działań zmierzających do zbycia części działki 
nr 49/2 położonej w Mielcu, obręb 0003 Przemysłowy. Na nieruchomości 
sąsiadującej z pasem zieleni mieszczącym się w granicach działki nr 49/2 
znajduje się obiekt o charakterze usługowo-handlowo-szkoleniowym w związku z 
tym parking przy obiekcie będzie dostępny dla klientów. Zgodnie ze 
stanowiskiem Powiatowego Zarządu Dróg zbycie części działki jest możliwe pod 
warunkiem pozostawienia w pasie drogowym pasa zieleni o szerokości 2,5 m na 
którym zlokalizowana jest sieć wodociągowa.8



> Wyraziliśmy zgodę na zbycie w formie bezprzetargowej nieruchomości gruntowej 
oznaczonej jako działka nr 1913/7 o pow. 0,0289 ha położonej w Mielcu przy 
ul. Kościuszki, obręb 0001 Stare Miasto, ustaliliśmy cenę sprzedaży 
nieruchomości na kwotę 99 000 zł. Celem sprzedaży nieruchomości jest poprawa 
warunków zagospodarowania nieruchomości sąsiedniej, tj. działki nr 2715/25.

> Wyraziliśmy zgodę na oddanie w najem w formie I przetargu ustnego 
ograniczonego nieruchomość stanowiącą własność Powiatu Mieleckiego, 
położoną w Mielcu, przy ul. Korczaka 4, obręb 5 Smoczka.

> Wyraziliśmy zgodę na dokonanie darowizny składnika rzeczowego majątku 
ruchomego Powiatu Mieleckiego tj. pontonu typu HSD 380AC wraz z silnikiem 
zaburtowym spalinowym typ Parsun F5BMS, na rzecz Klubu Żeglarskiego 
„ORKAN" w Mielcu.

> Wyraziliśmy zgodę na podjęcie działań zmierzających do nabycia na rzecz 
Powiatu Mieleckiego działki nr 1404/3 położonej w obrębie Wola Mielecka, 
gm. Mielec. Działka znajduje się w m. Wola Mielecka przy drodze powiatowej 
w kierunku Piątkowca oraz w bezpośrednim sąsiedztwie wału 
przeciwpowodziowego, lokalizacja działki sprzyja utworzeniu na jej terenie składu 
materiałów zabezpieczenia przeciwpowodziowego oraz zimowego utrzymania 
dróg powiatowych.

> Wyraziliśmy zgodę na podjęcie działań zmierzających do dokonania zamiany 
nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Mieleckiego na nieruchomość 
stanowiącą własność Gminy Radomyśl Wielki. Dokonanie zamiany 
nieruchomości pozwoliło by na budowę nowej podstacji pogotowia ratunkowego 
w Radomyślu Wielkim, co przyczyni się do poprawy jakości udzielanych 
świadczeń zdrowotnych.

> Wyraziliśmy zgodę na wypłatę odszkodowania za działkę zajętą pod poszerzenie 
pasa drogi powiatowej Nr 1 185R relacji Złotniki - Chorzelów, przejętą z mocy 
prawa na własność Powiatu Mieleckiego.

> Nabyliśmy na rzecz Powiatu Mieleckiego nieruchomość o pow. 0,0004 ha zajętej 
pod przebudowę mostu w ciągu drogi powiatowej w miejscowości Dobrynin, na 
łączną kwotę 133 zł

> Nabyliśmy na rzecz Powiatu Mieleckiego nieruchomości o pow. 0,0032 ha oraz 
0,0022 ha zajęte pod poszerzenie pasa drogi powiatowej nr 1 176R relacji 
Tuszyma - Niwiska - Kolbuszowa, na łączną kwotę 1 696 zł.

> Wyraziliśmy zgodę na udzielenie promesy cesji umowy najmu NZOZ s.c. "ZLEP 
- MED” im. Dr. Juliana Maja przy ul. Sandomierskiej 25 w Mielcu na rzecz 
CARPATHIA MEDICA sp. z o.o. związku z planowaną likwidacją spółki cywilnej 
NZOZ s.c.

> Przedłożyliśmy pod obrady Rady Powiatu Mieleckiego projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na nabycie w formie darowizny na rzecz Powiatu Mieleckiego 
nieruchomości stanowiących własność Gminy Wadowice Górne, oznaczonych 
jako działki nr.:

- 213/1 o pow. 0,6142 ha, 524/2 o pow. 1,2585 ha, 532/2 o pow. 0,5727 ha 
położone w obrębie Piątkowiec, gmina Wadowice Górne,

- 45/5 o pow. 0,0068 ha, 23/1 o pow. 0,0330 ha, 27/1 o pow. 0,0037 ha, 
26 o pow. 0,1700 ha, 27/2 o pow. 0,0429 ha, 28/1 opow. 0,0213 ha, 18/1 
opow. 0,0050 ha, 108/4 opow. 0,0027 ha, 37/1 opow. 0,0071 ha, 127/3 
o pow. 0,0279 ha, 156/2 o pow. 0,0178 ha, 126 o pow. 0,3300 ha
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położone
w obrębie Grzybów, gmina Wadowice Górne,

Stanowiące publiczną drogę gminną Nr 103678R, której ciąg przebiega od 
skrzyżowania z drogą wojewódzką nr 984 w m. Piątkowiec poprzez m. Grzybów 
i łączy się z drogą powiatową nr 1168R Przecław-Rydzów. Droga spełnia 
parametry techniczne drogi o statusie drogi powiatowej, która została 
kompleksowo zmodernizowana poprzez wykonanie nakładki asfaltowej oraz 
przepustów.
W operacie szacunkowym z dnia 12 maja 2023r. rzeczoznawca majątkowy 
określił wartość rynkową przedmiotowych działek na łączną kwotę 1 161 958 zł.

> Wyraziliśmy zgodę na nabycie na rzecz Powiatu Mieleckiego nieruchomości 
gruntowej składającej się z działki nr 1619/7 pow. 0,0332 ha położonej w obrębie 
Radomyśl Wielki, zajętej pod poszerzenie pasa drogowego drogi powiatowej 
nr 1 173R relacji Radomyśl Wielki - Dulcza Mała za kwotę 17 221 zł.

> Uchyliliśmy uchwałę Nr 223/1404/2022 Zarządu Powiatu Mieleckiego z dnia 
30 listopada 2022 roku w sprawie przekazania w nieodpłatne użytkowanie lokali 
znajdujących się w budynku położonym na działce nr 1457/6 przy ul. 
Skłodowskiej-Curie 8 w Mielcu na rzecz Powiatowej Stacji Sanitarno - 
Epidemiologicznej
w Mielcu.

> Wyraziliśmy zgodę na przekazanie w nieodpłatne użytkowanie lokali 
znajdujących się w budynku położonym na działce nr 1457/6 przy ul. 
Skłodowskiej-Curie 8
w Mielcu na rzecz Powiatowego Inspektoratu Weterynarii w Mielcu.

> Dokonaliśmy zmiany Uchwały Nr 150/436/2001 Zarządu Powiatu Mieleckiego 
z dnia 18 grudnia 2001 roku w sprawie:
- rezygnacji z rokowań w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej 
podpiwniczonym trzykondygnacyjnym budynkiem stanowiącym własność 
Powiatu Mieleckiego położonej w Mielcu przy ul. M. Skłodowskiej 8, objętej KW 
14058, oznaczonej działka ewidencyjną nr 1457/2 o pow. 0,1888 m2,
- przekazania na czas nieokreślony w nieodpłatne użytkowanie dwóch 
kondygnacji i poddasza w budynku opisanym jak wyżej na rzecz Powiatowej 
Stacji Sanitarno - Epidemiologicznej w Mielcu i części parteru na rzecz 
Powiatowego Inspektoratu Weterynarii w Mielcu,
- wynajmu jednej kondygnacji budynku przez Powiat Mielecki oraz ustalenia ceny 
za 1 m2 czynszu najmu.

> Przedłożyliśmy pod obrady Rady Powiatu Mieleckiego projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości stanowiącej własność 
Powiatu Mieleckiego na nieruchomość stanowiącą własność Gminy Radomyśl 
Wielki. Zamiana będzie polegała na zbyciu przez Powiat Mielecki na rzecz Gminy 
Radomyśl Wielki działki nr 995 o pow. 0,0290 ha, zabudowanej 
dwukondygnacyjnym budynkiem użytkowym w zamian za nabycie na rzecz 
Powiatu Mieleckiego od Gminy Radomyśl Wielki niezabudowanej działki nr 
1386/3 o pow. 0,2065 ha,, która to zostanie przeznaczona pod budowę Podstacji 
Pogotowia Ratunkowego w Radomyślu Wielkim. Wartość rynkowa działki nr 995 
wraz z zcejd ją:ym się na niej budynkiem wynosi 213 883 zł, natomiast wartość 
niezabudowanej działki nr 1386/3 wynosi 210 629 zł, w związku z tym zamiana 
działek nastąpi bez konieczności dokonywania dopłat wynikających z różnicy ich 
wartości. 10



> Zostały złożone następujące wnioski:
- wniosek o dofinansowanie projektu z Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków . Nazwa inwestycji: Przebudowa dachu i prace restauratorskie 
przy budynku Zespołu Szkół im. prof. Groszkowskiego w Mielcu.
Wnioskowana kwota dofinansowania : 1 874 613,00 zł,

- wniosek o dofinansowanie projektu z Rządowego Funduszu Polski Ład: 
Programu Inwestycji Strategicznych. Nazwa inwestycji: Modernizacja 
Szpitala Specjalistycznego im. E. Biernackiego w Mielcu .
Wnioskowana kwota dofinansowania: 2 040 000,00 zł,

- wniosek o dofinansowanie projektu z Rządowego Funduszu Polski Ład: 
Programu Inwestycji Strategicznych. Nazwa inwestycji: Dostosowanie 
infrastruktury i wyposażenia Szpitala Specjalistycznego im. E. 
Biernackiego w Mielcu do obecnych wymogów i przepisów.
Wnioskowana kwota dofinansowania: 1 997 500,00 zł,

- wniosek o dofinansowanie projektu z Rządowego Funduszu Polski Ład: 
Programu Inwestycji Strategicznych. Nazwa inwestycji: Budowa hali 
widowiskowo - sportowej wraz z łącznikiem przy II Liceum 
Ogólnokształcącym im. M. Kopernika w Mielcu.
Wnioskowana kwota dofinansowania: 11 000 000,00 zł,

- wniosek o dofinansowanie projektu Zwiększenie dostępności cyfrowej 
oraz poprawa cyberbezpieczeństwa w Powiecie Mieleckim 
Wnioskowana kwota dofinansowania : 8 257 500,00 zł,

> Powiat Mielecki otrzymał dofinansowanie projektu z Programu Rozwoju Obszarów 
Wiejskich na lata 2014 - 2020

- „Przebudowa dróg powiatowych nr 1 1 52R w m. Błonie i Przecław oraz 
Nr 1 167R w m. Podborze i Zgórsko wraz z przebudową mostu na rzece 
Zgórskiej w m. Podborze ”, Przyznane dofinansowanie 5 000 000,00 zł.

> Poprawa dostępności w zakresie dostosowania do potrzeb osób z 
niepełnosprawnościami i osób starszych budynków użyteczności publicznej 
należących do Powiatu Mieleckiego - zlecono wykonanie dokumentacji 
technicznej dla ZST - segment C, II LO, Przychodnia Zdrowia nr 4, Warsztaty 
Zespołu Szkół im. Groszkowskiego. Na podstawie tej dokumentacji będzie złożony 
wniosek do dofinansowania realizacji w/w inwestycji z Funduszy Europejskich dla 
Podkarpacia.

> Zakupiono mikroskop na potrzeby Oddziału Neurochirurgii w Szpitalu 
Specjalistycznym im. E. Biernackiego z w Mielcu. W wyniku rozstrzygnięcia 
procedury przetargowej ostateczna kwota mikroskopu: 1 319 000,00 zł brutto, w 
tym : dotacja z rezerwy Budżetu Państwa: 1 055 200,00 zł - 80%, 
wkład własny Powiatu : 263 800,00 zł - 20,00%.

> Termomodernizacja budynku I Liceum Ogólnokształcącego w Mielcu wraz z 
przebudową piwnic - izolacja pionowa fundamentów i zagospodarowanie terenu 
od strony ul. Jędrusiów - środki własne 184 500,00 zł.

> Przebudowa ciągów komunikacyjnych i parteru oraz wejścia głównego do budynku 
II Liceum Ogólnokształcącego w Mielcu - środki własne 836 000,00 zł

h) w zakresie zamówień publicznych prowadzonych przez Powiat Mielecki:
> Zamówienia publiczne poniżej 130 000 zł:

Zakończone : 11



- Wycena prawa własności wraz z ewentualnymi częściami składowymi - 
dla potrzeb ustalenia i wypłaty odszkodowania za nieruchomości zajęte 
pod drogę - Rzemień, gm. Przecław.

- Wycena prawa własności wraz z ewentualnymi częściami składowymi - 
dla potrzeb ustalenia i wypłaty odszkodowania za nieruchomości zajęte 
pod drogę. - Rzemień , obr. 68.

- „Wycena prawa własności nieruchomości Skarbu Państwa dla potrzeb 
aktualizacji opłat z tytułu użytkowania wieczystego i trwałego zarządu oraz 
wycena prawa własności nieruchomości Skarbu Państwa oddanej 
w użytkowanie wieczyste dla potrzeb ustalenia opłaty rocznej z tytułu 
użytkowanie wieczystego nieruchomości Skarbu Państwa.”

- Dostawa wraz z montażem klimatyzatora do budynku Starostwa 
Powiatowego w Mielcu przy ul. Sękowskiego 2b.

- Przygotowanie oraz poprowadzenie V Rundki Rowerowej z Powiatem 
Mieleckim.

- Konkurs ofert na przyznanie wyłączności obsługi gastronomicznej 
podczas imprezy pn. Dożynki Powiatu Mieleckiego .

- Wycena prawa własności wraz z ewentualnymi częściami składowymi - 
dla potrzeb ustalenia i wypłaty odszkodowania za nieruchomości zajęte 
pod drogę-gm. Mielec, obr. 37 Chorzelów.

- Wycena prawa własności wraz z ewentualnymi częściami składowymi - 
dla potrzeb ustalenia i wypłaty odszkodowania za nieruchomości zajęte 
pod drogę - Radomyśl Wielki, obr. 76 Dąbie.

- Remont zespołu napędowego platformy Bajpax 401/N3025000335 
w Przychodni Zdrowia w Przecławiu.

- Dostosowanie budynku Starostwa Powiatowego w Mielcu do potrzeb osób 
z niepełnosprawnościami w ramach projektu "Dostępny samorząd - 
granty".

- Świadczenie usługi w postaci stwierdzenia zgonu i jego przyczyny oraz 
wystawienia karty zgonu osobom zmarłym na terenie Powiatu 
Mieleckiego.

- Wycena prawa własności nieruchomości Skarbu Państwa tj. działek - 
nr 779/7 o pow. 0,0218ha, nr 779/9 o pow. 0,0019 ha, nr 779/11 o pow. 
0,0375ha, nr 779/12 o pow. 0,0515 ha, nr 779/14 o pow. 0,0591ha, 
nr 779/16 o pow. 0,1161 ha i nr 779/17 o pow. 0,0021ha, obręb 
ewidencyjny
1 - Stare Miasto, Mielec oraz prawo własności zlokalizowanych na nich 
budowli na działkach 779/7, 779/9, 779/11, 779/16.

- Okresowe przeglądy kominiarskie w budynkach bezpośrednio 
zarządzanych przez Powiat Mielecki.

- Konkurs ofert na przyznanie wyłączności obsługi Wesołego Miasteczka 
podczas imprezy pn. Dożynki Powiatu Mieleckiego.

- Okresowe przeglądy, konserwacja i naprawa sprzętu p/poż .
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- Obsługa elektryczna Dożynek Powiatu Mieleckiego oraz inne zadania 
techniczne niezbędne do przeprowadzenia imprezy.

- Przygotowanie oraz wykonanie zadań niezbędnych do przeprowadzenia 
imprezy masowej pn. Dożynki Powiatu Mieleckiego.

- Opracowanie świadectwa energetycznego dla budynków Starostwa 
Powiatowego w Mielcu.

- Remont chodnika położonego na działkach należących do Powiatu 
Mieleckiego przy ulicy Sękowskiego w Mielcu.

- Informatyzacja powiatowego zasobu geodezyjnego i kartograficznego 
poprzez skanowanie części zasobu i przygotowaniem materiałów do 
zasilenia systemu Ośrodek oraz obróbka introligatorska skanowanych 
materiałów.

- Opracowanie mapy nieruchomości zawierającej synchronizację opisową, 
Gmina Mielec.

Ogłoszone:
- Obsługa kotłowni oraz instalacji centralnego ogrzewania w budynkach 

Powiatu Mieleckiego.
- Montażu urządzenia blokującego wypływ energii do sieci energetycznej 

z instalacji fotowoltaicznej zamontowanej na dachu budynku Starostwa 
Powiatowego w Mielcu przy ul. Wyspiańskiego 6.

> Zamówienia publiczne powyżej 130 000 zł:
Wszczęte postępowania prowadzone zgodnie z ustawą prawo zamówień 
publicznych:

- Opracowanie dokumentacji technicznej dla zadania „Poprawa dostępności 
w zakresie dostosowania do potrzeb osób z niepełnosprawnościami i osób 
starszych budynków należących do Powiatu Mieleckiego” - postępowanie 
unieważnione z powodu braku ofert.

- Wymiana instalacji elektrycznej wraz z przebudową pomieszczeń na 
parterze polegającą na montażu sufitu podwieszanego do stropu 
konstrukcyjnego Zespołu Szkół Ekonomicznych w Mielcu - Podpisano 
umowę z Wykonawcą SODESPAN Stała Jacek z ceną wykonania 
przedmiotu zamówienia w wysokości: 429 270,00 zł.

- Opracowanie dokumentacji technicznej dla zadania „Poprawa dostępności 
w zakresie dostosowania do potrzeb osób z niepełnosprawnościami i osób 
starszych budynków należących do Powiatu Mieleckiego” - umowę 
podpisano w wyłącznie jednej z ustanowionych części w przedmiocie 
„Poprawa dostępności w zakresie dostosowania do potrzeb osób 
z niepełnosprawnościami w budynku II Liceum Ogólnokształcącego w 
Mielcu przy ul. Żeromskiego 28” z Wykonawcą Biuro Projektowe 
MM.Konstruktor Mirosław Marnik z ceną wykonania przedmiotu zamówienia 
w wysokości: 135 300,00 zł. W pozostałych częściach zamówienia 
postępowanie zostało unieważnione.

- Term ©modernizacja budynku internatu przy Powiatowym Zespole Placówek 
Szkolno-Wychowawczych w Mielcu w tym docieplenie i przebudowa dachu 
- etap I obejmujący docieplenie dachu - Wybrany Wykonawca Treebud Sp. 
z o.o. z ceną wykonania przedmiotu zamówienia w wysokości: 323 908,55 
zł został wezwany do podpisania umowy.13



- Opracowanie dokumentacji technicznej dla zadania „Poprawa dostępności 
w zakresie dostosowania do potrzeb osób z niepełnosprawnościami i osób 
starszych w budynku Przychodni Zdrowia numer 4 w Mielcu przy 
ul. Żeromskiego 17” - Podpisano umowę z Wykonawcą Biuro Projektowe 
Dworaczyk - Architektura, Kamil Dworaczyk z ceną wykonania przedmiotu 
zamówienia w wysokości: 55 965,00 zł.

- Opracowanie dokumentacji technicznej dla zadania „Poprawa dostępności 
w zakresie dostosowania do potrzeb osób z niepełnosprawnościami 
w budynku Zespołu Szkół Technicznych w Mielcu przy ul. Kazimierza 
Jagiellończyka 3” - Podpisano umowę z Wykonawcą GPROJEKT BIURO 
PROJEKTOWE GRZEGORZ PIKOR z ceną wykonania przedmiotu 
zamówienia w wysokości: 166 050,00 zł.

- Opracowanie dokumentacji technicznej dla zadania „Poprawa dostępności 
w zakresie dostosowania do potrzeb osób z niepełnosprawnościami 
Warsztatów Szkolnych w Zespole Szkół im. prof. Groszkowskiego w Mielcu 
przy ul. Kilińskiego 24” - Podpisano umowę z Wykonawcą Biuro Projektowe 
Dworaczyk - Architektura, Kamil Dworaczyk z ceną wykonania przedmiotu 
zamówienia w wysokości: 53 505,00 zł.

- Budowa zadaszenia o stałej konstrukcji boiska sportowego przy Zespole 
Szkół Technicznych w Mielcu wraz z budową łącznika do istniejącej hali 
sportowej w formule zaprojektuj i wybuduj - postępowanie na etapie oceny 
ofert.

- Opracowanie dokumentacji projektowej i kosztorysowej na przebudowę 
i rozbudowę Regionalnego Centrum Transferu Nowoczesnych Technologii 
Wytwarzania w celu utworzenia Branżowego Centrum Umiejętności - kadry 
dla przemysłu lotniczego - Podpisano umowę z Wykonawcą Biuro 
Projektowe i Obsługi Inwestycji Budownictwa "W.J. Jurasz" Sp. j z ceną 
wykonania przedmiotu zamówienia w wysokości: 104 550,00 zł.

i) w sprawach związanych z budżetem i finansami Powiatu Mieleckiego:
> Przedłożyliśmy pod obrady Rady Powiatu Mieleckiego projekt uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub 
robót budowlanych przy zabytkach, wpisanych do rejestru zabytków, który był 
procedowany podczas LVI nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Mieleckiego w dniu 
30.06.2023r.

> Wprowadziliśmy zmiany planu finansowego dla wydzielonego rachunku środków 
z Funduszu Pomocy.

> Przedłożyliśmy pod obrady Rady Powiatu Mieleckiego projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały Nr XLVI11/421/2022 Rady Powiatu Mieleckiego z dnia 19 grudnia 
2022 roku w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Mieleckiego, który 
był procedowany podczas LVI nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Mieleckiego 
w dniu 30.06.2023r.

> Przedłożyliśmy pod obrady Rady Powiatu Mieleckiego projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej Powiatu Mieleckiego na 2023 roku, który był 
procedowany podczas LVI nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Mieleckiego w dniu 
30.06.2023r.

> Przedłożyliśmy pod obrady Rady Powiatu Mieleckiego projekt uchwały 
zmieniający Uchwałę Nr LVI/471/2023 Rady Powiatu Mieleckiego z dnia 30 14



czerwca 2023 roku w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Mieleckiego na 
2023 rok, który był procedowany podczas LVII nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu 
Mieleckiego w dniu 4.08.2023r.

> Przedłożyliśmy pod obrady Rady Powiatu Mieleckiego projekt uchwały dotyczącej 
udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego w 2023 roku 
w formie dotacji celowej w wysokości 25 000 zł z przeznaczeniem na 
dofinansowanie zadania pn. „26 Mielecki Festiwal Muzyczny”.

> Przedłożyliśmy pod obrady Rady Powiatu Mieleckiego projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały Nr XLVIII/421/2022 Rady Powiatu Mieleckiego z dnia 19 grudnia 
2022 roku w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Mieleckiego wraz z 
autopoprawkami.

> Przedłożyliśmy pod obrady Rady Powiatu Mieleckiego projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej Powiatu Mieleckiego na 2023 r. wraz z 
autopoprawkami.

> Zgodnie ze swoimi kompetencjami wprowadzaliśmy zmiany do uchwały 
budżetowej Powiatu Mieleckiego na 2023 rok oraz do planu finansowego zadań z 
zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych jednostce samorządu 
terytorialnego odrębnymi ustawami.

Ponadto, przedłożyliśmy Państwu Radnym projekty uchwał, które będą procedowane 
podczas dzisiejszych obrad.

Szanowni Państwo Radni,
tak w skrócie przedstawiają się działania Zarządu Powiatu Mieleckiego w okresie 
pomiędzy sesjami Rady Powiatu Mieleckiego. Dodam jeszcze, że uchwały podjęte 
przez Radę Powiatu Mieleckiego na ostatniej sesji przesłano celem legalizacji do 
Wydziału Prawnego i Nadzoru Województwa Podkarpackiego oraz Regionalnej Izby 
Obrachunkowej, a także przekazano do właściwych komórek organizacyjnych 
Urzędu i jednostek organizacyjnych - w celu ich realizacji. Zamieszczone zostały 
także w Biuletynie Informacji Publicznej. Uchwały długoterminowe są na bieżąco 
monitorowane przez Zarząd Powiatu i odpowiedzialne za ich realizację Wydziały, 
Biura, samodzielne stanowiska Starostwa Powiatowego w Mielcu i jednostki 
organizacyjne powiatu".

Przewodniczący Rady Powiatu ogłosił 10 minutową przerwę.

Wznawiając obrady Przewodniczący Rady Powiatu oddał głos radnym

Krzysztof Olszewski - radny - zwrócił się z zapytaniem dotyczącym trwających prac 
na osuwisku w Podolu. Mieszkańcy zgłaszają tam problem z przejściem. Prosił, aby 
monitować, aby to przejście zostało zapewnione mieszkańcom w takiej szerokości i 
w takich warunkach jak było to w zaproponowanych uzgodnieniach ruchu. Prosił 
także, aby na bieżąco monitować wykonawcę, czy prace przebiegają zgodnie z 
harmonogramem, czy termin zakończenia tego osuwiska przypadający na koniec 
października jest terminem realnym.
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Marek Kamiński - radny - zwrócił uwagę, bo nie wie czy został dobrze zrozumiany, 
bądź czy coś się zmieniło, bo do tej pory otrzymywaliśmy od Pana Starosty 
sprawozdanie. Później pan Przewodniczący podczas obrad tylko pytał, czy są jakieś 
pytania, czy zastrzeżenia. Dzisiaj Pan Starosta około 40 minut czytał to 
sprawozdanie i na koniec powiedział, że jest to sprawozdanie skrótowe. Jakby nie 
było skrótowe to chyba byłoby jeszcze dłuższe. Prosił, i nie jest to wniosek formalny, 
żeby takie skrótowe sprawozdania obejmujące kwestie kierowane pod obrady, a 
szczególnie te, które są głosowane przesyłać radnym i żeby nie czytać 40 minut. 
Wystarczy takie sprawozdanie przesłać na dwa dni przed Radą. Bardzo się skupiał 
ale momentami ciężko było to wszystko spamiętać.

Skawiński Antoni - radny - w związku z realizacją ronda w Woli Mieleckiej pytał, 
kiedy jest planowane zakończenie prac. Sugerował także, że jeżeli się wykonuje 
rondo to trzeba też pomyśleć o chodniku po drugiej stronie w kierunku zjazdu w 
Rzędzianowicach, Zwrócił uwagę, że jest tam duże natężenie ruchu i widział sytuacje 
kiedy ludzie przebiegają na druga stronę ulicy. Ten odcinek od ronda w kierunku Woli 
Mileckiej do zjazdu w kierunku Rzędzianowic jest krótki, stąd też, aby nie przerabiać 
później ronda kolejny raz proponował ten kawałeczek chodnika wykonać. Ten 
kawałeczek chodnika jest konieczny, tak samo jak jest konieczny drugi kawałeczek 
chodnika od zjazdu w kierunku Rzędzianowic do ścieżek. Tam także brakuje części 
chodnika w Woli Mieleckiej i jest to odcinek przy drodze wojewódzkiej, ale na terenie 
powiatu mieleckiego. Jest to miejsce bardzo często uczęszczane natomiast 
natężenie ruchu jest duże.

Maria Należna - radna - pytała kiedy jest planowane jest otwarcie drogi Wadowice 
Górne - Zgórsko, gdyż zakaz ruchu w tym miejscu obowiązuje ponad rok. Radny 
Antoni Skawiński pytał o Wolę Mielecką. Radna także chciałaby wiedzieć kiedy będą 
zakończone prace i wznowiony będzie ruch na tej drodze, gdyż jest to istotne 
szczególnie dla gmin Radomyśl Wielki i Wadowice Górne.

Stanisław Lonczak - Starosta Powiatu - odnosząc się do osuwiska w Podolu 
powiedział, że na bieżąco staramy się rozwiązywać problemy związane z objazdami. 
Dodał, że uczuli wykonawcę, aby przejście dla pieszych było bezpieczne. Wiadomym 
jest, że ta inwestycja jest bardziej skomplikowana z wielu względów, a szczególnie 
ze względów pogodowych. Nie wie czy nie ma nawet większej wagi niż w przypadku 
Zgórska, chociaż na każde osuwisko ma wpływ pogoda. Jeżeli by się ta udało to 
myśli, że na początku listopada ta droga, to osuwisko będzie dokończone. 
Oczywiście myślimy jeszcze o wykonaniu chodnika i połączenia ze starym 
chodnikiem. Odnosząc się do sprawozdania powiedział, że od lat sprawozdania były 
odczytywane, natomiast w trakcie trwania pandemii, w związku z problemami 
technicznymi takimi jak przerywanie głosu uznaliśmy, że trzeba będzie wysyłać 
sprawozdania wcześniej, żeby mogli Państwo spokojnie sobie odczytać, czegoś nie 
pomijając. Oczywiście sprawozdanie było obszerne z uwagi, iż dużo robimy, dużo się 
rzeczy dzieje, dużo jest realizowanych inwestycji. Przeanalizujemy jeszcze w jakiej 
formie to sprawozdanie przedstawić. Przypomniał że sprawozdanie jest składane do 
dnia sesji. Chcąc przesłać je wcześniej to należałoby wysyłać 3, 4 dni wcześniej, 
gdyż jest jeszcze wiele rzeczy, które na bieżąco są realizowane.
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Zbigniew Działowski - Członek Zarządu Powiatu - odnosząc się do ronda w Woli 
Mieleckiej powiedział, że wykonawca zdeklarował, że skróci termin maksymalnie, a 
październik będzie terminem końcowym o ile nic się nie przydarzy. Jak widać roboty 
przebiegają bardzo sprawnie. Wiemy, że jest to droga powiatowa, nie wojewódzka, 
biegnąca do mostu, jak również w kierunku Rzędzianowic. Na chwilę obecną nie 
przewidujemy wykonania jakichkolwiek chodników w Woli Mieleckiej, gdyż w 
perspektywie najbliższych lat czeka nas przebudowa drogi w kierunku Rzędzianowic 
do ronda w Rzędzianowicach łącznie z chodnikiem. Natomiast w Woli Mieleckiej 
będzie wykonane zejście zgodnie z projektem, ale nie będziemy przedłużać chodnika 
w kierunku skrzyżowania i do mostu. Odnosząc się do osuwiska powiedział, że temat 
ten powinien zostać zamknięty za miesiąc, może półtora. Obecne prace są 
zaawansowane dlatego jeżeli będzie pogoda to temat szybko zostanie zakończony 
we wrześniu, albo z początkiem października. Podczas posiedzenia Komisji Pani 
radna wnioskowała o dofinansowanie odcinka Dąbrówka - Podleszany. Złożyliśmy 
wniosek na kwotę 7 100 000 zł, ale mieliśmy obiecane jakby 5 900 000 zł. 
Ostatecznie otrzymaliśmy 5 276 000 zł.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 2 przeszedł do realizacji do punktu 3 porządku 
obrad.

Ad. 3

Informacja na temat bieżącej sytuacji w Szpitalu Specjalistycznym im. E. 
Biernackiego w Mielcu.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - powiedział, źe w 
związku z licznymi wnioskami radnych Rady Powiatu Mieleckiego wprowadził do 
porządku obrad punkt poświęcony bieżącej sytuacji Szpitala Specjalistycznego im. E. 
Biernackiego w Mielcu.

Paweł Pazdan - Dyrektor Szpitala Specjalistycznego im. E. Biernackiego w Mielcu - 
w oparciu o prezentację multimedialną, stanowiącą załącznik Nr 9 do protokołu 
przedstawił informację o bieżącej sytuacji w Szpitalu Specjalistycznym im. E. 
Biernackiego w Mielcu.

W dyskusji głos zabrali:

Marek Kamiński - radny - zaczął nietypowo, dziękując za pracę Pana Dyrektora oraz 
zespołu z którym pan współpracuje, bo teoretycznie dokonał pan niemożliwego. 
Czterech poprzednich dyrektorów przychodziło i udowadniało nam, że w obecnej 
sytuacji nie da się nic dobrego zrobić. Pan Dyrektor po siedmiu miesiącach pokazuje, 
że strata z 4,6 miliona jest 0,322 mniejsza, czyli o 4,3 miliona. Nie chce używać 
górnolotnych słów, czy coś takiego, jest to po prostu dobry menager i człowiek 
miejscowy, na którego sercu leży szpital, bo wcześniej, czy później każdy z nas w 
szpitalu będzie. Bo im więcej lat tym gorsze zdrowie. Prosił o przedstawienie 
informacji, gdzie znalazły się te pieniądze, gdyż było wymienionych sporo rzeczy. 
Pan Dyrektor ma sporo pomysłów, jak % się zrealizuje to szpital będzie wychodził na 
plusie. Pytał Dyrektora czy jest jakiś kraj na świecie, albo publiczna służba zdrowia, 
która jest w bardzo dobrym stanie, bo on o takim kraju nie słyszał. II nas się 17



strasznie narzeka, natomiast nikt nie powie, że bardzo dobrze, ale że nie jest źle. 
Pytał o współpracę z obecną władzą. Pan Dyrektor mówił o wyjazdach do 
Ministerstwa, do Narodowego Funduszu Zdrowia do Rzeszowa i w jakiś sposób 
chyba się dogaduje. Zwracając się do Starosty powiedział, że zamiast pięciu to ten 
Dyrektor powinien być pierwszym dyrektorem szpitala w konkursie. Wie, że nie każdy 
trafi od razu 6 w totolotka. Podziękował panu Staroście, że się namyślił, bo jakby 
przyszedł tutaj znowu ktoś zewnętrzny to miałby jakieś tam swoje interesy, tak jak to 
było w poprzednich przypadkach. Jako Przewodniczący Komisji Zdrowia w imieniu 
całej komisji, chciałby pochwalić i docenić Dyrektora, że dogaduje się z każdym 
niezależnie od opcji niezależnie i od przynależności. Życzył dużo zdrowia i 
wytrwałości.

Paweł Pazdan - Dyrektor Szpitala Specjalistycznego im. E. Biernackiego w Mielcu - 
podziękował w imieniu kadry zarządzającej za miłe słowa. Jeżeli chodzi o wynik 
finansowy powiedział, że walczymy o to, żeby na koniec roku nasz wynik finansowy 
nie był gorszy niż amortyzacja. Teraz mamy taki efekt, że te przychody, które były 
liczone od pierwszego stycznia dały efekt przykładowy. Natomiast koszty będą 
dawały efekt w kolejnych miesiącach stąd takie słowa. Walczymy o to, żeby trzymać 
koszty i walczyć o przychody. Oczywiście jest to związane ze zmianą sposobu i 
wartości finansowania przez NFZ, ale jest to związane również z tym, że realizujemy 
procedury nowego rodzaju, zwiększamy ilość procedur, rozszerzamy godziny pracy 
czy to bloku operacyjnego czy to poszczególnych pracowni, poradni, szukamy 
nowych programów, które również pozwolą nam na przychody i to jest jakby 
synergia, czyli wszystkich elementów, a to daje jakiś wynik finansowy. Jeżeli chodzi o 
współpracę to może się podpisać obiema rękami i to już powiedział wcześniej, ale 
jeśli nie wybrzmiałe to chętnie to powtórzy, że rozmawiamy i współpracujemy z 
każdym kto chciałby życzliwie spojrzeć na nasz szpital i chciałby nas wesprzeć 
zarówno w wymiarze finansowym jak i w wymiarze wymiany poglądów i podpowiedzi. 
Z każdym z państwa będziemy chętnie rozmawiali, bo na tym również to powinno 
polegać. Zależy nam na poprawie jakości i aby otwierać się na wszystkich którzy 
życzliwie chcą spojrzeć na szpital i na jego sytuacje. Zgodził się z tym, że wszyscy 
tutaj mieszkamy, mamy tutaj rodziny i chcemy, żeby ten szpital jak najlepiej 
funkcjonował, bo on jest tu dla nas.

Kacper Głaz - radny - podczas prezentacji nie usłyszał o całkowitym zadłużeniu 
Szpitala łącznie z zobowiązaniami krótko i długoterminowymi, a także z ugodami. 
Prosił o taką informację. Ponadto poruszył temat SOR-u, na którym prawdopodobnie 
występuje problem z kadrą, a przede wszystkim z lekarzami. Występowały 
prawdopodobnie dni podczas których nie było obsady lekarskiej. Czy jest to prawda? 
Jakie Pan Dyrektor oraz Zarząd Powiatu mają pomysły na rozwiązanie tej sytuacji. 
Pan Dyrektor wspominał także o problemach z kadrą, z lekarzami, a także 
konkurencji, która obecnie panuje pomiędzy szpitalami. Czy ta sytuacja spotęgowała 
się w tych miesiącach, czy od pewnego momentu jest większy z tym problem. Prosił 
też o informację na których oddziałach jest największy problem i czy na SOR-ze 
rzeczywiście występują takie sytuacje o których wspominał.

Paweł Pazdan - Dyrektor Szpitala Specjalistycznego im. E. Biernackiego w Mielcu - 
jeżeli chodzi o zobowiązania wymagalne na dzień 31.07.2023 to wynoszą one około 
3 miliony 400 tysięcy. Wszystkie zobowiązania ogółem to 58 354 000 zł, ale mówimy 
tutaj o zobowiązaniach, które nie są przeterminowane, które nie są zobowiązaniami 18



długoterminowymi. Natomiast jeżeli chodzi o całkowitą stratę skumulowaną z lat to 
wynosi ona około 91 milionów. Jeżeli chodzi o SOR tak mamy tak jak większość albo 
właściwie wszystkie szpitale problemy z kadrą lekarską w szpitalnym oddziale 
ratunkowym. Taka szczególnie trudna sytuacja była w okresie urlopowym, bo to 
spotęgowało działania jakie podejmujemy. W tej chwili udało nam się zatrudnić 
lekarzy, którzy nigdy wcześniej u nas na SOR-ze nie dyżurowali, zarówno 
rezydentów naszego szpitala jak i lekarzy z zewnątrz. Cały czas aktywnie ogłaszamy 
konkursy, nabory, rozmawiamy w sposób nieformalny z lekarzami namawiamy 
swoimi kanałami, do tego, aby u nas na SOR-ze taką obsługę lekarską również 
zorganizować. W sytuacja trudnych udało nam się porozumieć z lekarzami z naszych 
oddziałów, że oni będą bardziej aktywnie przychodzić i zaopatrywać tych pacjentów, 
którzy przebywają na sorze, oczywiście w ramach dostępności i możliwości 
związanych z wykonywaniem procedur na swoich oddziałach szpitalnych. Lekarze 
odchodzą i przychodzą. Przypominał o konkurencji, gdyż to są ewidentnie sytuacje, 
w których lekarze mówią nam, że mają lepsze warunki proponowane w innych 
szpitalach stąd rozmawiamy, zachęcamy, staramy się zatrzymać, ale są też takie 
sytuacje ze lekarze odchodzą no i my też staramy się pozyskiwać nowych lekarzy. 
Jeśli chodzi o ilość nowych lekarzy to tak jak wcześniej mówił na koniec lipca o 
lekarzach kontraktowych których było 141 osób dzisiaj to jest 143. W chwili obecnej 
jesteśmy na zero, ale to wymaga wielkiego nakładu, dużej ilości czasu i to jest jedno 
z poważniejszych wyzwań i jedna z poważniejszych trudności, którą dostrzega w 
funkcjonowaniu Szpitala.

Antoni Skawiński - radny - w imieniu wielu mieszkańców, a także mam z małymi 
dziećmi, zwrócił się z zapytaniem dotyczącym lekarza pediatry w nocno-świątecznej 
pomocy. Kolejna kwestia to niedokończony remont oddziału ginekologiczno- 
położniczego. Tak jak Pan Dyrektor wspomniał, czy jest jakaś szansa na szybką 
poprawę warunków na tym oddziale? Ponadto powiedział, że jeden z jego kolegów 
korzysta teraz z oddziału dermatologicznego. Są tam także pacjenci nie tylko z 
Mielca, ale także z Dębicy i dalszych okolic. Nasz oddział cieszy się bardzo dużą 
popularnością, a pacjenci są bardzo zadowoleni z pracy tego oddziału, za co 
podziękował.

Grzegorz Tychanowicz - Wiceprzewodniczący Rady Powiatu - pogratulował 
Dyrektorowi podjętych działań i ma nadzieję, że będą rzeczywiście optymistyczne. 
Zwrócił uwagę na jedną sytuację w mieleckim szpitalu, której doświadczył sam 
osobiście. Jeżeli Państwo będą planować jakieś modernizacje, czy remonty 
postarajcie się zaplanować jakiś dojazd, ponieważ chcąc przywieźć pacjenta 
niepełnosprawnego swoim samochodem to ja naprawdę nie wie z której strony ma 
podjechać, tak żeby było łatwo go przetransportować wózkiem czy jakimkolwiek 
innym sposobem, a także w miarę możliwości można było.podjechać i stanąć na 
chwilę i zostawić tego pacjenta w szpitalu. Takiej możliwości nie ma, a przy najmniej 
on nie wie, żeby taka możliwość była. Takie rozwiązanie byłoby przydatne dla 
wszystkich.

Maria Należna - radna - pytała, czy jeżeli pozytywnie przebiegnie otworzenie 
centrum zdrowia psychicznego to czy będzie obejmowało środowiskową pomoc czyli 
tzw. pomoc bliżej domu?

Paweł Pazdan - Dyrektor Szpitala Specjalistycznego im. E. Biernackiego w Mielcu - 19



odpowiadając na pytania, jeśli chodzi o nocną opiekę świąteczną zwrotną pracujemy 
intensywnie nad tym, aby można było otworzyć taki gabinet dedykowany dzieciom. W 
tej chwili mamy już część lekarzy rezydentów z naszych oddziałów m. in. z 
dziecięcego chętnych do podjęcia pracy, ale musimy skompletować skład taki, 
żebyśmy mogli w jakiś logiczny sposób przynajmniej w weekendy zorganizować taki 
gabinet, przynajmniej jeden dzień. Niemniej jednak wymaga to jeszcze trochę pracy 
bo nie chcemy zrobić falstartu, że w sposób niesprawny czy niepełny 
obsługiwalibyśmy dzieciaki z naszego powiatu. Jesteśmy zaawansowani w tych 
pracach i ma nadzieję, że uda nam się to skutecznie zrealizować. Nadmienił, że nie 
jest to łatwy proces, bo jak wiemy dostępność pediatrów jest niewielka, ale mamy 
tutaj ogromne zaangażowanie pana Piotra Stępnia zastępcy dyrektora do spraw 
lecznictwa i skuteczną pracą z kadrą lekarską widzimy jakieś światełko w tunelu, ale 
jest jeszcze za wcześnie żeby ogłaszać sukces. Jeżeli chodzi o ginekologię to 
rozumie, że chodzi o akt porodowy. Zwróciliśmy się do prezydenta miasta Mielca 
oraz Rady Miejskiej, a więc rozmawiał zarówno z panem Jackiem Wiśniewskim jak i 
Panem Bogdanem Bieńkiem i obydwaj zadeklarowali, że miasto nas wesprze, jeżeli 
uda nam się pozyskać środki finansowe. W ramach tych środków będziemy chcieli 
zmodernizować nasz akt porodowy w zakresie, o którym powiedział, a więc remontu 
łazienki, dającej większą intymność, zakupu nowych łóżek dających dużo większy 
komfort dla naszych pacjentek. Jeżeli chodzi o dermatologię to podziękował za mile 
słowa które przekaże pracownikom. Odnosząc się do kwestii dojazdu do szpitala w 
tej chwili powiedział, że jesteśmy już po rozmowie z firmą, która może nas 
obsługiwać w zakresie utworzenia zorganizowanego parkingu na terenie naszego 
szpitala. Zastanawiamy się jeszcze nad systemem jakby to mogło działać, bo jak 
widzimy na ternie parkingu i terenie szpitala to parkowanie jest zupełnie dowolne i 
nieuporządkowane i to trzeba uregulować. Jedna rzecz jest taka, aby żeby przywieźć 
pacjenta i to jest problem, a druga rzecz to w razie gdyby coś się podziało to dojazd 
służb typu straż pożarna byłby niezwykle utrudniony. Mamy tą kwestię na uwadze i 
będziemy nad tym pracować

Grzegorz Tychanowicz - Wiceprzewodniczący Rady Powiatu - tych miejsc 
parkingowych jest stanowczo za mało miejsc, więc jeżeli by się dało, to wskazane 
jest poszerzenie i zwiększenie miejsc parkingowych przy tak dużej placówce 
lecznictwa jaką jest mielecki szpital.

Paweł Pazdan - Dyrektor Szpitala Specjalistycznego im. E. Biernackiego w Mielcu - 
z pewnością budowa parkingu nie będzie pierwszym zadaniem, którym się zajmiemy, 
ale gdyby się udało wokół szpitala zbudować jakieś parkingi to jak najbardziej.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - nadmienił, że 
kwestia ta była już poruszana. Kiedyś mówił o rozwiązaniach przy centrum onkologii 
w województwie świętokrzyskim, gdzie są parkingi płatne, ale do pół godziny postój 
jest nieodpłatny. Później postój za każdą minutę jest płatny. Lekarze którzy chcieliby 
trzymać samochody na terenie szpitala mieliby abonamenty wykupione i na pewno z 
tego tytułu szpital miałby dochód.

Paweł Pazdan - Dyrektor Szpitala Specjalistycznego im. E. Biernackiego w Mielcu - 
Uzupełniając powiedział, że w ramach centrum zdrowia psychicznego będzie opieka 
domowa wyjazdowa, jeżeli oczywiście to centrum uda się otworzyć.
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Kazimierz Gacek - Wiceprzewodniczący Rady - z dużym zadowoleniem i satysfakcją 
przyjął informację, że wzrosła liczba świadczeń medycznych udzielanych przez 
szpital. Zatem dość istotnie wzrosła zdolność wykorzystywania zasobów szpitala i to 
zarówno zasobów materialnych, w tym przypadku obłożenie łóżek co jest istotnym 
wskaźnikiem, jak również zasobów niematerialnych, zasobów ludzkich. W tym 
układzie dopatruje się pewnych działań, które dobrze i trwale stabilizują pozycję i 
finansową i organizacyjną w szpitalu to jest dobry kierunek działania. W tym 
kontekście powtórzy pytanie, które zadał na Komisji, ale myśli, że to dla wszystkich 
będzie informacja dość istotna, jak wygląda w tej chwili poziom realizacji ryczałtu, 
który mamy z Narodowym Funduszem Zdrowia. Wiadome, że od tego poziomu jak w 
tym roku zakończymy tą realizację, będą zależały również nasze kontrakty i 
pieniądze na następne lata. Na koniec prosił tutaj rodziców dzieciaków chcących 
zaszczepić na HPV. Mówi się, że na terenie powiatu mieleckiego jest problem ze 
znalezieniem miejsca placówki która by szczepiła dzieci na kontrakt z NFZ. Czy jest 
taka możliwość żeby szpital podjął się i realizował takie szczepienia. Wie, że w 
okresie covid-owum była wielka akcja i szpital takie działania podejmował. W tej 
chwili słyszy od rodziców, że jeżdżą z dziećmi najczęściej poza teren powiatu 
mieleckiego, żeby je zaszczepić na HPV. Może państwo rozeznacie sprawę, to jest 
tylko taka sugestia. Możliwe, że któryś z niepublicznych zakładów opieki zdrowotnej 
już się tym zajął, bo to jest informacja z przed dwóch tygodni, może trzech i tej 
informacji na portalu NFZ nie sprawdził. Możliwe, że sytuacja dynamicznie się 
zmienia, ale w tym zakresie też jesteśmy zobowiązani w jakiś sposób zadbać o 
potrzeby mieszkańców i dostęp do takich szczepionek na terenie naszego powiatu.

Paweł Pazdan - Dyrektor Szpitala Specjalistycznego im. E. Biernackiego w Mielcu - 
jeśli chodzi o wykonanie kontraktu to na dzień 31 lipca 2023 r wykonanie ryczałtu 
kształtowało się na poziomie 102,85 %, a jeżeli chodzi o umowy pozaryczałtowe to 
jest to 117,66 %. W związku z tym generujemy nadwykonania. Część z nich są to 
nadwykonania nielimitowane i liczymy na sprawne regulowanie przez NFZ, a część 
z nich to kredytowanie, bo liczymy na to, że przynajmniej po zakończeniu roku 
obrotowego, cześć z tych nadwykonań będzie wypłacana tak jak to miało miejsce w 
bieżącym roku na początku. Jeśli chodzi o HPV czyli szczepienia to domena 
podstawowej opieki zdrowotnej. Rozważymy czy takie zorganizowanie będzie 
możliwe.

Antoni Skawiński - radny - radny pytał o tomograf, który jeszcze niedawno stał przed 
szpitalem. Czy jest już uruchomiony i czy jest szansa, że będzie uruchomiony.

Paweł Pazdan - Dyrektor Szpitala Specjalistycznego im. E. Biernackiego w Mielcu - 
jeśli chodzi o tomograf i o pracownię kontenerową to w momencie kiedy przyszedł do 
szpitala zastał taki stan rzeczy, że sprzęt stał, ale sprawy formalne nie były 
uregulowane. Obecnie ten stan został uregulowany. Zaistniała bowiem kwestia 
sfinansowania uruchomienia tego tomografu na kwotę kilkuset tysięcy złotych. Udało 
nam się z rządową agencją rezerw strategicznych dojść do takiego porozumienia, że 
my zajmiemy się tylko posadowieniem, przygotowaniem terenu do posadowienia 
pracowni tomografu, a całe podłączenie sfinansuje agencja rezerw strategicznych. 
Tak więc w tej części największej będzie dla nas bezkosztowe. W tej chwili jest 
procedowane pozwolenie na budowę, bo mówimy o przyłączu elektrycznym 
wykonanym dla tej pracowni. Dokumenty zostały złożone i myśli, że w najbliższych 
dniach to pozwolenie uzyskamy. Obcięlibyśmy jak najszybciej uruchomić tomograf i 21



posadowić tą pracownie tak, żeby ona zaczęła działać. To jest dla nas istotne z 
powodu uzgodnień z rządową agencją rezerw. Są to kwestie bieżącej działalności, 
kwestie gwarancyjne.

Marek Kamiński - radny - prosił o sprawozdanie z roszczeń pracowniczych i innych 
spraw administracyjno-prawnych. Wie, że są poruszane takie sprawy w 
sprawozdaniach i w programie naprawczym, były kwestie takie jak sprawy sądowe. 
Prosił o przedstawienie ewentualnych kwestii w tym temacie.

Paweł Pazdan - Dyrektor Szpitala Specjalistycznego im. E. Biernackiego w Mielcu - 
rzeczywiście w naszym szpitalu mamy sprawy pracownicze i są to sprawy związane 
z tym, że część pań pielęgniarek wniosła sprawę do sądu o wzrost wynagrodzenia. 
Panie pielęgniarki stoją na stanowisku, że powinny otrzymywać wynagrodzenie 
zasadnicze z drugiej grupy w tabeli, w ustawie o minimalnym wynagrodzeniu w 
podmiotach leczniczych. Ponadto stoją na stanowisku, że posiadają stosowne 
kwalifikacje do tego, żeby takie wynagrodzenie otrzymywać. Przepisy mówią o tym, 
że kwalifikacje są wymagane. Stąd szpital stoi na stanowisku, że dotyczy to 
wymagań jakie Narodowy Fundusz Zdrowia stawia przed szpitalem jeżeli chodzi o 
kwalifikacje personelu medycznego. Drugi rodzaj sprawy to sprawy o uznanie za 
nieważne, nieskuteczne wypowiedzenia umów ze stanowiska asystenta 
pielęgniarstwa na pielęgniarkę specjalistę. Już dosyć korelacji jest z tą pierwszą 
sprawą, ale chodzi o to, że panie pielęgniarki i położne wnoszą sprawę o to, żeby 
wypowiedzenia, które otrzymały, pracodawca uznał za bezskuteczne chciałyby dalej 
być asystentami, a nie specjalistami. Jest też sprawa pracownicza indywidualna 
jednej pielęgniarki o przywrócenie do pracy. Nie wie, czy pamięta wszystkie, mamy 
też sprawy o roszczenia finansowe jeśli chodzi o pacjentów i kwestie 
ubezpieczeniowe. Jest jeszcze jedna sprawa związana z równouprawnieniem w 
zakresie wynagradzania, czyli taka, że pani pielęgniarka, która wykonywała pracę na 
określonym stanowisku uważa, że powinna otrzymywać wynagrodzenie wyższe czyli 
z innej grupy ponieważ wykonuje pracę tożsamą z paniami, które mają wyższe 
formalne kwalifikacje. To trochę stoi w sprzeczności z tą pierwszą sprawą, ale tak 
rzeczywiście jest.

Ewa Mokrzycka - Sai - Przewodniczącą Związków Niezależnych Samorządowych 
NSZZ Solidarność - poruszyła sprawy pracownicze, do których Pan Dyrektor w 
żadnej kwestii się nie odniósł. Jeżeli chodzi o naszych pracowników, o sposób 
działania, to jak wiadomo pokazuje się tylko cyferki i tabelki. Mówi się o tym, co się 
zamierza, pokazuje się te cyfry, że jest lepiej, że będzie lepiej. To, że będzie lepiej 
słyszymy już parę lat. Pracownicy nie mogą się do tego przyzwyczaić, że nie wiedzą 
nawet do kogo pójść. Siedem miesięcy prosimy obecnego Pana Dyrektora o podanie 
nam kto będzie kierownikiem kadr - nie usłyszeliśmy do dzisiaj. Jest stworzony 
regulamin organizacyjny, który po prostu ma utajnione nazwiska poszczególnych 
kierowników placówek. Może się kiedyś dowiemy. Jeżeli chodzi o sprawy SOR to 
Pan Dyrektor mówi oczywiście, że są problemy, że były jakieś nieścisłości z uwagi na 
sezon urlopowy. Ale tutaj ma przy sobie nawet grafik na wrzesień i jest wykazanych 
13 dyżurów nieobsadzonych. Pacjenci którzy przychodzą rano na SOR odsyłani są 
np. na oddziały i lekarz kierujący ma sobie sam poradzić, pomimo to że nie ma 
miejsc na oddziale i są ustawione dostawki. Lekarze kierujący są też zostawieni 
sami sobie. Niestety nie będzie już mówił o jakie oddziały chodzi, ale pan dyrektor22



dobrze wie. Ordynatorzy zgłaszają, że nie mają obsady i nie ma także reakcji 
dyrektora. Lekarze mają sobie radzić sami, a pracują ponad godzinowo, więcej i też 
nikogo to nie obchodzi. Nie daj Boże, żeby doszło do jakiegoś zagrożenia życia 
pracownika czy lekarza, czy pielęgniarki dlatego, że nie ma obsady. Słyszała już od 
pewnej osoby, że będzie bardzo dużo lekarzy. Wiemy, że w całej Polsce jest problem 
z lekarzami i z obsadą. W tej chwili obcina się łóżka i rezygnuje się z pewnych 
miejsc, gdzie na taki powiat mielecki i inne miejscowości to mało. 32 łóżka na 
oddziale wewnętrznym, na który ludzie przychodzą masowo i nie są przyjmowani. 
Sami mówią, że płacą składki i im się należy. My też płacimy składki i też się nam 
należy, ale my nie rozciągniemy się i o tym problemie Pan Dyrektor wie. Nam jest 
przykro odsyłać tych pacjentów i przykro mówić tym bardziej, że nieraz pacjenci 
ledwo stoją na nogach. Jeżeli lekarza na SOR-ze nie ma to ratownik go kieruje na 
górę i pacjent chodzi tam i z powrotem, a to jest po prostu nieludzkie. Odniosła się do 
sterylizacji, która naprawdę w tej chwili jest wyposażona w bardzo dobre sprzęty 
wiadomo, że to dzięki posłowi i odgórnym zainteresowaniu niektórych radnych, za co 
podziękowała. Taka placówka, została zmniejszona do dwóch zmian i zamiast 
zarabiać na siebie, to po prostu ją zmniejszyli. Takie placówki w całej Polsce, 
placówki sterylizacji tak nowoczesne jak u nas, powinny pracować pełną parą, a u 
nas niestety to się zmniejszyło. Czy to naprawdę jest taki sukces, nie powiedziałaby. 
Tak samo na innych oddziałach nie tylko na wewnętrznym, ale także na neurologii i 
innych, o których Pan Dyrektor nie wspomniał, że brak kadry powoduje, że pacjenci 
są odsyłani. Wie także, że pokazane są różne działania profilaktyczne i z czego 
bardzo się cieszy. Odnosząc się do regulaminu wynagradzania, który Pan Dyrektor 
obiecał stwierdziła, że do tej pory nie było żadnego spotkania, przez 7 miesięcy nie 
było spotkania i nie wie czy będzie. Zwracając się do Dyrektora powiedziała, że brak 
jest także dialogu ze związkami zawodowymi. Pan Dyrektor po prostu nie ma czasu. 
Wie, że pan dyrektor działa w innych sprawach, ale raz w miesiącu można by było 
spotkać się i powiedzieć sobie prosto w oczy. To by było naprawdę uczciwe.

Jolanta Dul - Przewodnicząca Związków Zawodowych Pielęgniarek i Położnych - na 
wstępie powiedziała ile jest pozwów. Pozwów jest około 70 i następnych 45 jest w 
trakcie przygotowania. Są to pozwy o dyskryminację, nieuznawanie kwalifikacji, 
nierealizowanie ustawy najniższego wynagrodzenia, nawet tego, od tego roku od 
pierwszego lipca. Tak samo nie jest uznawana ustawa w całości. Nadmieniła także, 
że 26 października 2018 roku podpisaliśmy protokół rozbieżności. Przez 6 lat 
pozwalaliśmy na przeczekanie, czyli jeden dyrektor, drugi, trzeci, czwarty ahy ohy 
były .... Rozmowy ze związkami były takie lakoniczne i do niczego nie doprowadzały. 
Ostatnio na zarządzie Związków Zawodowych działających przy szpitalu 
stwierdziliśmy, że musimy ruszyć dalej. Dlatego ruszyliśmy z referendum kończącym 
ten spór i będziemy się szykować do strajku. Odniosła się do słów Pani Ewy, która 
powiedziała, że naprawdę z Panem Dyrektorem nie ma dialogu. Pan Dyrektor nie 
odpisuje konkretnie na pisma o to co pytamy, tylko jest taka lakoniczna odpowiedź. 
Na regulamin czekamy Panie Starosto 6 lat, na regulamin który tyczy się wszystkich 
5 dyrektorów którzy byli. Każdy miał z nami rozmawiać, każdy miał z nami opracować 
jakiś plan - nic nie zostało zrobione. Po prostu zrzut, przepisz, kopiuj-wklej. Nie 
ważne czy my się zgadzamy z tym czy nie. Odniosła się do pracowników 23



niemedycznych. We wrześniu wyszła ustawa którą podpisał już prezydent o 
uznawanie techników z centralnej sterylizacji w zawodach medycznych. Stwierdziła, 
że oni też są poszkodowani, bo nie dostali podwyżki według ustawy. Pytała, bo 
doszły do niej słuchy, że nie mamy już ordynatora oddziału SOR, czy jest to prawda?

Paweł Pazdan - Dyrektor Szpitala Specjalistycznego im. E. Biernackiego w Mielcu - 
odnosząc się do kwestii kierownika kadr to odpowie na to pytanie, ale jak będzie 
zatrudniona osoba na stanowisku kierownika. Wówczas państwo taką informację 
otrzymacie. Jeśli chodzi o brak kadry lekarskiej, także w szpitalnym oddziale 
ratunkowym to w czasie swojego wystąpienia powtórzył to kilkanaście razy, że jest 
problem z kadrą lekarską i że to jest jedno z poważniejszych wyzwań i jednym z 
poważniejszych problemów jeśli chodzi o funkcjonowanie Szpitala. Zdarzają się 
pewnie pojedyncze sytuacje również na oddziałach szpitalnych i problem z 
zapełnieniem dyżuru grafikowego, ale w tej kwestii zajmie stanowisko Dyrektor Piotr 
Stępień, którzy na bieżąco, w każdej z takich sytuacji reaguje i rozmawia z 
poszczególnymi ordynatorami. Przypomniał, że w jednym z oddziałów mieliśmy 
problem z obsługą dyżurową i zorganizowaliśmy to tak, bo jest to dopuszczalne < 
prawnie, że lekarze z jednego zabiegowego i drugiego zabiegowego oddziału 
dyżurują na tych dwóch oddziałach. Taka praktyka jest w różnych szpitalach i u nas 
też zaistniała. Wypowiedź, że coś celowo się nie chce, albo że ma się złą wolę w tym 
zakresie to jest to zwyczajnie nieprawdą. Jeśli chodzi o sterylizację to te zakupione 
urządzenia faktycznie pozwoliły na to, żebyśmy skomasowali ilość sprzętu i 
zorganizowali to wraz z blokiem operacyjnym, bo jest to wspólne działanie, ażeby te 
godziny pracy do 22 były wystarczające. Tak jak wspomniał już zwiększyła się nawet 
ilość podmiotów zewnętrznych, które korzystają z naszych usług, jeśli będzie tak, że 
będziemy mieli na tyle zapotrzebowania, żeby wydłużać godziny pracy i to się okaże 
zyskiem dla szpitala to będziemy tutaj tym pracowali. Na dzień dzisiejszy po prostu 
trzeba było zintensyfikować prace i to się udało zrobić, i to działa. Jeśli chodzi o brak 
dialogu ze związkami zawodowymi to z paniami wszystkimi spotkałem się 
wielokrotnie odkąd jestem. Przypomniał, że przez 7 miesięcy spotkaliśmy się może 
kilkanaście razy, w różnych sytuacjach na większych i mniejszych spotkaniach, w 
gabinecie, czy w sali konferencyjnej. Ponadto rozmawiamy na spotkaniach ( 
oficjalnych jak i nie i myśli, że to nie świadczy o braku dialogu. Jeżeli chodzi o 
regulamin wynagradzania to przedstawiliśmy propozycje tego regulaminu związkom 
zawodowych, które stanęły na stanowisku, że nie uzgadniają tego regulaminu, a w 
jego ocenie jest to akurat pilna potrzeba. Zgodził się z tym, że trzeba to zmienić. 
Potwierdził, że mieliśmy się z spotkać w sprawie nowego regulaminu wynagrodzenia, 
ale w związku z tym, że 10 lipca 2023 roku zostało wprowadzone przez Ministra 
Zdrowia nowe rozporządzenie w sprawie wykazu stanowisk w podmiotach 
leczniczych i weszło ono w życie 5 września. Musimy więc dostosować i chcemy 
dostosować propozycje zapisu dotyczące poszczególnych stanowisk do nowych 
wymogów zarówno w kwestii techników sterylizacji i innych zawodów medycznych. 
Tam zmienia się również zakres wymaganych kompetencji na poszczególnych 
stanowiskach pracowniczych w podmiotach leczniczych, stąd to po prostu wymaga 
jeszcze raz przepracowania. W tym regulaminie wynagradzania zaproponowaliśmy 
również różnego rodzaju mechanizmy motywujące do pracy i system motywacyjny 
wynagradzania, który dzisiaj w naszym szpitalu nie obowiązuje. Ten regulamin, który 
jest, jest wiekowy kilkunastoletni stąd zależy nam i jemu osobiście na tym, żeby go 
zmienić i o tym będziemy rozmawiali, ale musimy być do tego dobrze przygotowani 24



bo zmieniło się otoczenie prawne. Jeśli chodzi o kwestie protokołu rozbieżności i 
referendum to są to informacje, które otrzymał teraz tutaj. Do tej port taka informacja 
do niego nie dotarła. Jeżeli Państwo szykujecie się do strajku, to macie państwo 
prawo się organizować. On tego prawa w żaden sposób nie odbiera. Jeśli natomiast 
chodzi o kwestię ordynatora na SOR to rzeczywiście wypowiedzenie umowy o pracę 
złożyła pani ordynator i w tej chwili właśnie zawarliśmy umowę cywilno-prawną z tą 
samą osobą, czyli na świadczenie usług w naszym SOR-ze oraz funkcję kierownika. 
Od pierwszego września zmieniła się tylko forma zatrudnienia.

Stępień Piotr - Z-ca Dyrektora ds. medycznych - zabierając głos w kwestii obsady 
dyżurowej SOR-u to oczywiście grafiki, plany dyżurów na kolejny miesiąc docierają 
one ze sporymi lukami. Natomiast te luki są uzupełniane na bieżąco. Przyglądając 
się sytuacji z 11 września to nie zdarzyło się tak, żeby nie było lekarza na SOR-ze. 
Było w zasadzie dwóch lekarzy, na części zachowawczej i zabiegowej. Zostało nam 
jeszcze kilka dni do końca miesiąca i są luki, ale tak jak mówi, że rozmowy z 
lekarzami prowadzimy na bieżąco i zarówno część zachowawcza jak i zabiegowa 
czśść SOR-u jest obstawiona. Co do problemów kadrowych to my zgłaszamy to 
regularnie do funduszu zdrowia i niestety mimo podjętych działań reklamowych, 
rozmów indywidualnych, ogłoszeń w mediach społecznościowych i gazetach 
lekarskich, izbach lekarskich to niestety sytuacja kadrowa jest trudna w SOR-ze. 
Lekarze medycyny ratunkowej są praktycznie nieosiągalni. Jeśli chodzi o lekarzy 
innych specjalizacji, to też nie ukrywamy, że leżymy w takim położeniu, że mamy 
obok szpitale w Tarnobrzegu, Nowej Dębie, Stalowej Woli, Tarnowie, Dębicy, 
Staszowie, Kolbuszowej. No i niestety w tych szpitalach z racji bliskiego położenia i 
kadra lekarska i nazwiska się powtarzają. Walczymy cały czas o dopływ świeżej krwi 
i jak to się mówi o młodych lekarzach, którzy chcieliby otwierać specjalizację w 
mieleckim szpitalu. Dziury w grafiku „łata" również osobiście, poprzednia pani 
dyrektor również tak funkcjonowała. Niestety nie mamy możliwości, żeby sklonować 
tych ludzi i z miesiąca na miesiąc mieć pełne grafiki. Zapewniamy konkurencyjne 
warunki finansowe, ale mimo wszystko nie jesteśmy w stanie zapewnić na bieżąco 
funkcjonowania SOR-u w takim zakresie w jakim byśmy chcieli. Jeśli chodzi o 
oddziały wyjaśnił, że wpływają do nas regularnie informacje o tym, że brakuje kadry 
na oddziałach zarówno zachowawczych jak i zabiegowych. Jak do tej pory 
próbujemy i rozmawiamy z lekarzami z innych ośrodków, z innych miast, żeby tutaj 
nas zasilili jeśli chodzi o dyżury w oddziałach, bądź w pracy stacjonarnej od godziny 
7 do 14.35. Udało się nam to w paru przypadkach, ale jednak zdajemy sobie sprawę, 
że na oddziale wewnętrznym na chwilę obecną jeden lekarz jest w trakcie 
specjalizacji, od początku roku z różnych przyczyn odeszły 4 osoby. Jest to istotnie 
bolesna strata i zdaje sobie sprawę z tego. Pan ordynator ■■■ zgłaszał te 
braki, natomiast nie jest w stanie mimo wszystko pozyskać tych ludzi. Robi co może 
jest jakieś światło w tunelu że może jeszcze ktoś nowy od listopada grudnia zasili 
szpital ale to są wszytko rozmowy które prowadzone są na bieżąco no i niestety nie 
mam wpływu na to ile osób jest na rynku pracy dostępnych jeśli chodzi o kadrę 
medyczną. Jest to pewien organizacyjny chaos, ale wynika także z tego, że nie ma 
skierowań na SOR od kilku miesięcy. Lekarze rodzinni mogą wysyłać ze 
skierowaniem pacjentów na poszczególne oddziały, bo SOR jest odziałem o innym 
charakterze niż się przyjęło, więc musimy się troszkę do tej sytuacji dostosować. 
Wie, że na chwilę obecną przy takim stanie oddziału wewnętrznego - 32 łóżkowym 
na tak duży powiat to zdecydowanie za mało.25



Ewa Mokrzycka - Sal - Przewodniczącą Związków Niezależnych Samorządowych 
NSZZ Solidarność - jeżeli pacjent przychodzi ze skierowaniem i potrzebą przyjęcia 
na „cito” to lekarz na oddziale się tym nie zajmuje tylko na SOR-ze.

Stępień Piotr - Z-ca Dyrektora ds. medycznych - niestety nie, pacjent ze 
skierowaniem do oddziału powinien być zaopatrzony przez oddział do którego jest 
kierowany. Nie wchodząc w polemikę podkreślił, że od 3 miesięcy prawo jest 
zmienione.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 3 i przeszedł do realizacji punktu 4 porządku 
obrad.

Ad. 4

Podjęcie uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Szpitala 
Specjalistycznego im. Edmunda Biernackiego w Mielcu za 2022 rok.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - powiedział, że w 
materiałach na sesję państwo radni otrzymali projekt przedmiotowej uchwały. 
Poprosił Przewodniczącego Komisji Rodziny, Zdrowia i Pomocy Społecznej Pana 
Marka Kamińskiego oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów Pana 
Macieja Jemioło o przedstawienie opinii Komisji.

Marek Kamiński - Przewodniczący Komisji Rodziny, Zdrowia i Pomocy Społecznej - 
powiedział, że opina Komisji Rodziny, Zdrowia i Pomocy Społecznej jest pozytywna.

Maciej jemioło - Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - powiedziała, że 
opinia Komisji Budżetu i Finansów jest jednogłośnie pozytywna.

W dyskusji głos zabrali:

Józef Smaczny - radny - zabierając głos powiedział: „ Sytuacja ekonomiczno- 
finansowa naszego Szpitala, jak wynika z przedstawionego raportu, jest trudna i 
niestabilna, podobnie jak większości szpitali w Polsce. Niemniej widać już pewne 
pozytywne efekty działań optymalizacyjnych podejmowanych przez obecną dyrekcję 
i za to należą się jej słowa uznania. Zarządzający szpitalami publicznymi w Polsce 
mają jednak ograniczone możliwości w tym zakresie, mogą praktycznie jedynie 
minimalizować straty. Dziś przychody szpitali publicznych rosną wolniej niż koszty 
ich działalności podstawowej. I to jest główna przyczyna zadłużania się szpitali w 
Polsce. Przypominam, że za szeroko rozumiane bezpieczeństwo Polaków, w tym 
bezpieczeństwo zdrowotne, zgodnie z Konstytucją RP odpowiada rząd. Tymczasem 
rząd PiS oszczędza na zdrowiu Polaków, o czym świadczy fakt, że obecnie Polska 
razem z Łotwą jest na szarym końcu w Europie pod względem nakładów publicznych 
na ochronę zdrowia. Według Centrum Analiz Legislacyjnych i Polityki 
Ekonomicznej wyniosą one w tym roku 5,07 procent w stosunku do PKB, a nie 6,65 
procent jak chwali się rząd i jak podaje rządowa TVP INFO. Wskaźnik 6,65 procent 
bierze się stąd, że rząd PiS stosuje księgową sztuczkę, tzn. bierze wydatki w roku 
bieżącym, ale odnosi je do produktu krajowego brutto sprzed dwóch lat. Rząd chwali 
się często, że w ostatnich latach nastąpił duży wzrost nakładów na zdrowie do kwoty 
154 mld złotych w 2022 roku. Nie wspomina jednak, że ten wzrost był możliwy 
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głównie dzięki składkom zdrowotnym zapłaconym przez wszystkich płatników, w tym 
także emerytów, a które w 2022 roku wyniosły prawie 122 miliardy złotych.
Niskie nakłady publiczne na ochronę zdrowia są przyczyną, że dziś Polska ma 
najwyższą śmiertelność w Europie, rekordową po 1945 roku, ale o tym ani rząd , ani 
rządowa TVP INFO nie mówi. Rządzący mówią, że „zdrowie to priorytet rządu 
Zjednoczonej Prawicy", a tymczasem polityka społeczna rządu ukierunkowana na 
kupowanie głosów, nastawiona jest na różne transfery indywidualne 
kosztem pogorszenie wielu usług publicznych, z ochroną zdrowia na czele. Bardzo 
często się zdarza, że chorzy, w większości emeryci, zmuszeni są przeznaczyć z 
nawiązką pieniądze z tzw. 13 i 14 emerytury na prywatne wizyty u lekarza, 
prywatne zabiegi rehabilitacyjne i inne, które powinno im za darmo zapewnić 
państwo. Jako doświadczony samorządowiec stwierdzam, że sytuacja finansowa 
szpitali publicznych nigdy jeszcze nie była tak trudna jak obecnie. Według danych 
gromadzonych przez Ministerstwo Zdrowia zadłużenie szpitali publicznych w Polsce 
na koniec trzeciego kwartału 2022 roku wynosiło 19,1 mld złotych, a zobowiązana 
wymagalne wszystkich jednostek wynosiły 2,1 mld złotych. Spośród wszystkich 
zadłużonych 425 szpitali publicznych w Polsce największe zadłużenie, wynoszące 
1mld 163 min zł. ma Uniwersyteckie Centrum Kliniczne Warszawskiego Uniwersytetu 
Medycznego, a na drugim miejscu jest Szpital Uniwersytecki w Krakowie z długiem 
blisko 511 min złotych. Nasz Szpital jest na szczęście poza pierwszą setką 
najbardziej zadłużonych. Skala zjawiska zadłużenia szpitali pokazuje, że nie jest to 
wina złego zarządzania przez dyrektorów szpitali oraz organy prowadzące. Dziś 
zadłużone są nie tylko szpitale prowadzone przez samorządy. Kilka miesięcy temu 
głośno było o Instytucie Psychiatrii i Neurologii - ośrodku naukowo-badawczym i 
klinicznym z siedzibą w Warszawie, w skład którego wchodzą 23 kliniki i zakłady 
naukowe z całej Polski. Pod koniec marca br. czytałem w mediach, że Instytut 
psychiatrii i Neurologii, dzięki któremu ma rozwijać się psychiatria, dziś nie ma 
pieniędzy na bieżącą działalność. Na początku marca zarządzający podmiotem 
musieli zaciągnąć kolejną pożyczkę w parabanku. Powód? Skończyły się zaciągnięte 
środki z poprzedniej pożyczki, zaciągniętej także w parabanku. „Bez tych pożyczek 
mogło zabraknąć pieniędzy na dostawy leków, jedzenie , energię czy obsługę 
długów. Zadłużenie wymagalne Instytutu, czyli takie, które jest do natychmiastowej 
spłaty, wynosi ok. 20 min złotych. Całość zobowiązań to 100 min zł, z czego 60 
procent już teraz jest w parabankach, bowiem banki odmówiły kredytowania - 
informuje „Dziennik Gazeta Prawna", podkreślając, że „roczny koszt obsługi długów 
to ok. 8 milionów złotych". Placówkę tę nadzoruje, co pragnę 
podkreślić, Ministerstwo Zdrowia! Reasumując, obecnych problemów szpitali w 
Polsce, w tym naszego, nie można rozwiązać na poziomie szpitala, czy w naszym 
przypadku powiatu. Potrzebne są nowe regulacje, a przede 
wszystkim powinny wzrosnąć znacząco nakłady na ochronę zdrowia i 
powinno nastąpić oddłużenie szpitali. Dodatkowo szpitale 
powinny otrzymać także wsparcie ze środków Krajowego Planu Odbudowy, na 
które z winy naszego rządu czekamy już ponad 850 dni. I mam nadzieję, że po 
najbliższych wyborach, już nowy rząd zapewni zdecydowanie większe 
bezpieczeństwo zdrowotne wszystkim Polakom”27



Kacper Głaz - radny - powiedział, że podczas wypowiedzi radnego padnie 
konkretny, merytoryczny argument, ale patka polityczna przezwyciężyła u Pana 
radnego, który sam przyznał, że nakłady bardzo wzrosły na służbę zdrowia, po czym 
jedynie przyznał, że to z naszych pieniędzy. Jest to argument zupełnie bezsensowny. 
Natomiast to, że nakłady na służbę zdrowia za rządów Prawa i Sprawiedliwości 
rosną to jest to rzeczą niezaprzeczalną, a to, że są za małe to są i były, ale ma 
nadzieję, że nie będą w przyszłości, ale o pod warunkiem, że nie dojdą do władzy 
tacy ludzie pokoju Pana Józefa Smacznego i jego kolegów.

Krzysztof Olszewski - radny - dołączył się do głosu Pana Kacpra Głaza. Ubolewa 
nad tym, że nie było w Polsce dekomunizacji i żeby właśnie tacy ludzie nie byli 
reprezentowani w samorządach.

Kazimierz Gacek - radny - poparł kolegę Smacznego, gdyż nasze życie toczy się 
pomiędzy, a to w szpitalach ludzie się rodzą i umierają. Rodzi się coraz mniej, a 
umiera coraz więcej, a reszta to życie.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu - prosił o nieocenianie kto ma być 
prawy w samorządzie, mamy wolne wybory i ludzie mogą wybierać kogo chcą i nie 
wolno dyskryminować i zaprzeczać. Tak samo można powiedzieć odwrotnie i o 
Panach.

Józef Smaczny - radny - dodał, że niskie nakłady publiczne na ochronę zdrowia są 
przyczyną najwyższej śmiertelności w Europie, rekordową po 1945 r., ale o tym PIS 
ani rządowe TVP tez nie mówi. Rządzący mówią, że zdrowie to priorytet Rządu 
Zjednoczonej Prawicy, a tym czasem polityka społeczna rządu kupowana na 
kierunkowanie głosów wyborczych nastawiona jest na transfery indywidualne 
kosztem pogorszenia wielu usług publicznych na czele z ochrona zdrowia. Bardzo 
często zdarza się, że chorzy i w większości emeryci zmuszeni są przeznaczyć i to z 
nawiązką pieniądze z tzw. 13 i 14 emerytury na prywatne wizyty u lekarzy, prywatne 
zabiegi rehabilitacyjne i inne, które powinno za darmo zapewnić im państwo.

Marek Kamiński - radny - Pan radny Smaczny wsławił się jako jedyny Starosta za 
którego kadencji był komornik w Szpitalu. Do takiej sytuacji Pan doprowadził Szpital. 
Mówiąc o tym, że teraz sytuacja społeczna się pogarsza i mówi Pan o 13 i 14 
emeryturze, to nie śniło się za Pana czasów i późniejszych czasów o takim wsparciu 
dla seniorów. Nie wie skąd Pan radny wyciągnął informacje o śmiertelności, bo 
wydłużył się okres życia w Polsce, a w naszym województwie szczególnie. Nasze 
województwo jest najbardziej przyjaznym dla ludzi i mamy pierwsze albo drugie 
miejsce w kraju. Prosił nie polemizować. Miał nadzieje, że nie będzie polityki. 
Osobiście ma na myśli to, że jest Dyrektor który się stara i kierunek jest dobry, a 
oszczędności w tej trudnej sytuacji da się zrobić, tylko trzeba być dobrym 
gospodarzem i dbać o swoje podwórko. A ten człowiek jest stąd. Nie chce 
przechwalić Pana Dyrektora, bo jak będzie coś źle to nawet indywidualnie przyjdzie, 
a jak będzie sprawa globalna dotycząca całego Szpitala to na Komisji będziemy o 
tym rozmawiać i będzie ostro polemizował i przedstawiała argumenty, aby w tym 
szpitalu było lepiej. Na razie kierunek jest dobry i to najważniejsze.

Krzysztof Ciszewski - radny - nawiązując ou wypowiedzi pana Józefa Smacznego 
powiedział, że czuje się jakby czytał Trybunę Ludu, a to nie są dobre czasy. Precz z 
komuną.
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Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu - nie wie czy Pan radny pamięta w 
ogóle Trybunę Ludu.

Józef Smaczny - radny - jak patrzy na Panów radnych to widzi tych, co czytali 
Trybunę Ludu. Państwo są jak wierni uczniowie wczesnej komuny tej, której on już 
nie pamięta. Na jednej z ostatnich sesji tłumaczył skąd wziął się komornik w szpitalu. 
Szpital w tamtym czasie był rozbudowywany, modernizowany i rolę inwestora 
zastępczego pełnił Dyrektor Szpitala. Brakowało pieniędzy na wykonanie dachu i 
centralnego ogrzewania. Wykonano więcej prac niż było pieniędzy, które 
otrzymywaliśmy od rządu. Była to centralna inwestycja przekształcona później w 
wieloletnią inwestycję samorządową. Wówczas kiedy przyszły faktury to wojewoda 
zastanawiał się czy z nowego budżetu może zapłacić rachunki z roku poprzedniego. 
To trwało kilka miesięcy. Dopiero interwencja Ministra Finansów spowodowała, że te 
pieniądze otrzymaliśmy na prace wykonane w roku poprzednim, a komornik wszczął 
postępowanie na inwestorze zastępczym, ale nie jako podmiocie leczniczym. 
Wszystkie pieniądze szpital otrzymał, nie poniósł żadnej straty w przeciwieństwie do 
nieuzasadnionego wysłania karetki do Rzeszowa, bo wtedy była strata ewidentna.

Marek Kamiński - radny - prosił o zamknięcie dyskusji, bo temat został wyczerpany.

Nikt więcej nie zabierał głosu w dyskusji.

W związku z tym, że nikt nie zgłaszał uwag, ani zastrzeżeń do projektu uchwały 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr 
LVI11/476/2023 w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Szpitala 
Specjalistycznego im. Edmunda Biernackiego w Mielcu za 2022 rok, której to projekt 
Państwo radni otrzymali.

W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 23 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 23 radnych, nikt z radnych nie głosował przeciw, nikt z radnych nie 
wstrzymał się od głosu. Protokół z głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik 
Nr 10 do protokołu.

Zatem Rada Powiatu Mieleckiego 23 głosami „za” podjęła Uchwałą Nr 
Lyill/476/2023 - stanowiącą załącznik Nr 11 do protokołu.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 4 i przystąpił do realizacji punktu 5 porządku 
obrad.

Ad. 5

Podjęcie uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej 
Podkarpackiej Stacji Pogotowia Ratunkowego w Mielcu.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - powiedział, że w 
materiałach na sesję państwo radni otrzymali projekt przedmiotowej uchwały. 
Poprosił Przewodniczącego Komisji Rodziny, Zdrowia i Pomocy Społecznej Pana 
Marka Kamińskiego oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów Pana 
Macieja Jemioło o przedstawienie opinii Komisji.
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Marek Kamiński - Przewodniczący Komisji Rodziny, Zdrowia i Pomocy Społecznej - 
powiedział, że opina Komisji jest pozytywna.

Maciej Jemioło - Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - powiedziała, że 
opinia Komisji Budżetu i Finansów jest jednogłośnie pozytywna.

W dyskusji głos zabrali:

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - podziękował Panu 
Dyrektorowi za przygotowanie opracowanie, które nie budzi żadnych wątpliwości i 
jest jasne i czytelne.

Grzegorz Gałuszka - Dyrektor Podkarpackiej Stacji Pogotowia Ratunkowego w 
Mielcu - czułe się nieswoje, ze niema pytań dotyczących działalności Pogotowia, ale 
to świadczy też o tym, że załoga w tej instytucji dobrze funkcjonuje i dobrze pracuje i 
stara się w miarę możliwości wypełniać swoja misje jaką jest ratowanie życia i 
zdrowia ludzkiego. Podziękował wszystkim za wsparcie, a także za pytania, które 
pojawiały się na Komisji, a które są ważne i istotnie wskazujące pewne kierunki, które 
musimy przebyć, aby wykonywać te czynności lepiej. Plany, które mamy w 
przyszłości także są bardzo ważne i istotne, bo będą sprzyjały rozwojowi i lepszemu 
funkcjonowaniu Podkarpackiej Stacji pogotowia ratunkowego i niebawem będą 
realizowane. Chodzi tu przede wszystkim o budowę podstacji w Borowej, a także 
budowę Podstacji w Radomyślu jeżeli rada dojdzie do porozumienia z zamianą 
działki i wówczas ma nadzieję że staniemy się właścicielem działki w Radomyślu i 
niebawem rozpoczniemy tą inwestycję. Ponadto w chwili obecnej mamy Tarnobrzeg i 
Dębice i zmianę miejsca stacjonowania ratownictwa medycznego, zakup nowego 
sprzętu z pozyskanych środków z Ministerstwa Zdrowia i taki wniosek niebawem 
będzie złożony do Ministerstwa. Działamy na rzecz społeczeństwa i staramy się 
wykonywać swoją pracę najlepiej jak potrafimy.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - w imieniu Rady 
Powiatu złożył podziękowania dla Pana Dyrektora oraz kadry kierowniczej, a także 
dla wszystkich pracowników za bardzo dobra pracę. Życzył sobie tak owocnej 
współpracy oraz pomnażania majątku.

Nikt więcej nie zabierał głosu w dyskusji.

W związku z tym, że nikt nie zgłaszał uwag, ani zastrzeżeń do projektu uchwały 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr 
LVI11/477/2023 w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Podkarpackiej 
Stacji Pogotowia Ratunkowego w Mielcu, której to projekt Państwo radni otrzymali.

W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 23 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 22 radnych, nikt z radnych nie głosował przeciw, nikt z radnych nie 
wstrzymał się od głosu, 1 radny nie oddał głosu. Protokół z głosowania jawnego 
imiennego stanowi załącznik Nr 12 do protokołu.

Zatem Rada Powiatu Mieleckiego 22 głosami „za” podjęła Uchwało Nr 
LVI11/477/2023 - stanowiącą załącznik Nr 13 do protokołu.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 5 i przystąpił do realizacji punktu 6 porządku 
obrad. 30



Ad. 6.

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce 
samorządu terytorialnego w 2023 roku.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - powiedział, że w 
materiałach na sesję państwo radni otrzymali projekt przedmiotowej uchwały. 
Poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów Pana Macieja Jemioło o 
przedstawienie opinii Komisji.

Maciej Jemioło - Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - powiedział, że opinia 
Komisji jest pozytywna.

Nikt nie zabierał głosu w dyskusji.

W związku z tym, że nikt nie zgłaszał uwag, ani zastrzeżeń do projektu uchwały 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr 
LVIII/478/2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego w 2023 roku, której to projekt Państwo radni otrzymali.

W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 22 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 21 radnych, nikt z radnych nie głosował przeciw, nikt z radnych nie 
wstrzymał się od głosu, 1 radny nie oddał głosu. Protokół z głosowania jawnego 
imiennego stanowi załącznik Nr 14 do protokołu.

Zatem Rada Powiatu Mieleckiego 21 głosami „za” podjęła Uchwałą Nr LVIH/4/2023 - 
stanowiącą załącznik Nr 15 do protokołu.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 6 i przystąpił do realizacji punktu 7 porządku 
obrad.

Ad. 7.

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVIII/421/2022 Rady Powiatu 
Mieleckiego z dnia 19 grudnia 2022 roku w sprawie wieloletniej prognozy 
finansowej Powiatu Mieleckiego.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - powiedział, że w 
materiałach na sesję państwo radni otrzymali projekt przedmiotowej uchwały. 
Poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów Pana Macieja Jemioło o 
przedstawienie opinii Komisji.

Maciej Jemioło - Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - powiedział, że opinia 
Komisji jest pozytywna.

Nikt nie zabierał głosu w dyskusji.

W związku z tym, że nikt nie zgłaszał uwag, ani zastrzeżeń do projektu uchwały 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr31



LVIII/479/2023 w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVIII/421/2022 Rady Powiatu 
Mieleckiego z dnia 19 grudnia 2022 roku w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 
Powiatu Mieleckiego, której to projekt Państwo radni otrzymali.

W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 22 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 21 radnych, nikt z radnych nie głosował przeciw, nikt z radnych nie 
wstrzymał się od głosu, 1 radny nie oddał głosu. Protokół z głosowania jawnego 
imiennego stanowi załącznik Nr 16 do protokołu.

Zatem Rada Powiatu Mieleckiego 20 głosami „za” podjęła Uchwałą Nr 
LVI11/479/2023 - stanowiącą załącznik Nr 17 do protokołu.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 7 i przystąpił do realizacji punktu 8 porządku 
obrad.

Ad. 8

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Mieleckiego 
na 2023 rok.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - powiedział, że w 
materiałach na sesję państwo radni otrzymali projekt przedmiotowej uchwały. 
Poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów Pana Macieja Jemioło o 
przedstawienie opinii Komisji.

Maciej Jemioło - Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - powiedział, że opinia 
Komisji jest pozytywna.

Nikt nie zabierał głosu w dyskusji.

W związku z tym, że nikt nie zgłaszał uwag, ani zastrzeżeń do projektu uchwały 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr 
LVIII/480/2023 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Mieleckiego na 2023 
rok, której to projekt Państwo radni otrzymali.

W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 22 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 22 radnych, nikt z radnych nie głosował przeciw, nikt z radnych nie 
wstrzymał się od głosu. Protokół z głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik 
Nr 18 do protokołu.

Zatem Rada Powiatu Mieleckiego 22 głosami „za” podjęła Uchwałą Nr 
LVI11/480/2023 - stanowiącą załącznik Nr 19 do protokołu.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 8 i przystąpił do realizacji punktu 9 porządku 
obrad.

Ad. 9

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LII/442/2023 Rady Powiatu 
Mieleckiego z dnia 20 marca 2023 roku w sprawie określenia zadań z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych w Powiecie32



Mieleckim w 2023 roku, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - powiedział, że w 
materiałach na sesję państwo radni otrzymali projekt przedmiotowej uchwały. 
Poprosił Przewodniczącego Komisji Rodziny Zdrowia i Pomocy Społecznej Pana 
Marka Kamińskiego o przedstawienie opinii Komisji.

Marek Kamiński - Przewodniczący Rodziny Zdrowia i Pomocy Społecznej - 
powiedział, że opinia Komisji jest pozytywna.

Nikt nie zabierał głosu w dyskusji.

W związku z tym, że nikt nie zgłaszał uwag, ani zastrzeżeń do projektu uchwały 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr 
LVI11/481/2023 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Mieleckiego na 2023 
rok, której to projekt Państwo radni otrzymali.

W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 22 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 21 radnych, nikt z radnych nie głosował przeciw, nikt z radnych nie 
wstrzymał się od głosu, 1 radny nie oddał głosu. Protokół z głosowania jawnego 
imiennego stanowi załącznik Nr 20 do protokołu.

Zatem Rada Powiatu Mieleckiego 21 głosami „za” podjęła Uchwało Nr 
LVIII/48172023 - stanowiąca załącznik Nr 21 do protokołu.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 9 i przystąpił do realizacji punktu 10 porządku 
obrad.

Ad. 10

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu 
Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy 
Domowej w Powiecie Mieleckim na lata 2023-2028”.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - powiedział, że w 
materiałach na sesję państwo radni otrzymali projekt przedmiotowej uchwały. 
Poprosił Przewodniczącego Komisji Rodziny Zdrowia i Pomocy Społecznej Pana 
Marka Kamińskiego o przedstawienie opinii Komisji.

Marek Kamiński - Przewodniczący Rodziny Zdrowia i Pomocy Społecznej - 
powiedział, że opinia Komisji jest pozytywna.

Nikt nie zabierał głosu w dyskusji.

W związku z tym, że nikt nie zgłaszał uwag, ani zastrzeżeń do projektu uchwały 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr 
LVIll/482/2023 w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu Przeciwdziałania 
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Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Powiecie 
Mieleckim na lata 2023-2028”, której to projekt Państwo radni otrzymali.

W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 22 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 21 radnych, nikt z radnych nie głosował przeciw, nikt z radnych nie 
wstrzymał się od głosu, 1 radny nie oddał głosu. Protokół z głosowania jawnego 
imiennego stanowi załącznik Nr 22 do protokołu.

Zatem Rada Powiatu Mieleckiego 21 głosami „za” podjęła Uchwało Nr 
LVIII/482/2023 - stanowiącą załącznik Nr 23 do protokołu.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 10 i przystąpił do realizacji punktu 11 porządku 
obrad.

Ad. 11

Podjecie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Promocji Zatrudnienia oraz 
Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy Powiatu Mieleckiego na lata 2023-2030.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - powiedział, że w 
materiałach na sesję państwo radni otrzymali projekt przedmiotowej uchwały. 
Poprosił Przewodniczącego Komisji Rodziny Zdrowia i Pomocy Społecznej Pana 
Marka Kamińskiego oraz Wiceprzewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pana Stanisława Kagana o przedstawienie opinii 
Komisji.

Marek Kamiński - Przewodniczący Komisji Rodziny Zdrowia i Pomocy Społecznej - 
powiedział, że Komisja Rodziny Zdrowia i Pomocy Społecznej jest pozytywna.

Stanisław Kagan - Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska - powiedział, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.

Nikt nie zabierał głosu w dyskusji.

W związku z tym, że nikt nie zgłaszał uwag, ani zastrzeżeń do projektu uchwały 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr 
LVI11/483/2023 w sprawie przyjęcia Programu Promocji Zatrudnienia oraz Aktywizacji 
Lokalnego Rynku Pracy Powiatu Mieleckiego na lata 2023-2030, której to projekt 
Państwo radni otrzymali.

W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 22 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 21 radnych, nikt z radnych nie głosował przeciw, nikt z radnych nie 
wstrzymał się od głosu, 1 radny nie oddał głosu. Protokół z głosowania jawnego 
imiennego stanowi załącznik Nr 24 do protokołu.

Zatem Rada Powiatu Mieleckiego 21 głosami „za” podjęła Uchwało Nr 
LVIII/483/2023 - stanowiącą załącznik Nr 25 do protokołu.
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Przewodniczący Rady zamknął pkt 11 i przystąpił do realizacji punktu 12 porządku 
obrad.

Ad. 12

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały XLVI/413/2022 z dnia 21 listopada 
2022 roku Rady Powiatu Mieleckiego w sprawie ustalenia rozkładu godzin 
pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Mieleckiego w 2023 roku.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - powiedział, że w 
materiałach na sesję państwo radni otrzymali projekt przedmiotowej uchwały. 
Poprosił Przewodniczącego Komisji Rodziny Zdrowia i Pomocy Społecznej Pana 
Marka Kamińskiego o przedstawienie opinii Komisji.

Marek Kamiński - Przewodniczący Komisji Rodziny Zdrowia i Pomocy Społecznej - 
powiedział, że Komisja Rodziny Zdrowia i Pomocy Społecznej jest pozytywna. 
Dodał, że do tej pory dyżur pełniła apteka Różana, przy Halu Targowej, która jest 
otwarta całą dobę, a w tej chwili Apteka Słoneczna przy al. Niepodległości 11a, której 
Właścicielem jest i czynna jest od poniedziałku do soboty od 7-
21, a w niedziele i święta od 8-21. Są to bardzo ważne godziny, gdyż ta apteka jest w 
środku osiedla, a są to najbardziej uczęszczane godziny w niedziele i święta.

Nikt nie zabierał głosu w dyskusji.

W związku z tym, że nikt nie zgłaszał uwag, ani zastrzeżeń do projektu uchwały 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr 
LVIII/484/2023 w sprawie zmiany Uchwały XLVI/413/2022 z dnia 21 listopada 2022 
roku Rady Powiatu Mieleckiego w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie Powiatu Mieleckiego w 2023 roku, której to projekt 
Państwo radni otrzymali.

W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 22 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 22 radnych, nikt z radnych nie głosował przeciw, nikt z radnych nie 
wstrzymał się od głosu. Protokół z głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik 
Nr 26 do protokołu.

Zatem Rada Powiatu Mieleckiego 21 głosami „za” podjęła Uchwałę Nr 
LVIH/484/2023 - stanowiącą załącznik Nr 27 do protokołu.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 12 i przystąpił do realizacji punktu 13 porządku 
obrad.

Ad. 13

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w formie darowizny 
na rzecz Powiatu Mieleckiego nieruchomości stanowiących własność Gminy 
Wadowice Górne.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - powiedział, że w 
materiałach na sesję państwo radni otrzymali projekt przedmiotowej uchwały.35



Poprosił Przewodniczącego Komisji Infrastruktury Pana Stefana Rysaka o 
przedstawienie opinii Komisji.

Stefan Rysak - Przewodniczący Komisji Infrastruktury - powiedział, że Komisja 
Infrastruktury jest pozytywna.

W dyskusji głos zabrali:

Antoni Skawiński - radny - będzie głosował za przekazaniem drogi gminnej z Gminy 
Wadowice Górne dla Powiatu Mieleckiego, ale uważa, że taki sam problem 
występuje w wielu gminach, bo w Gminie Czermin jest droga, która łączy drogę 
wojewódzka w Otalęży z drogą w Ziempniowie przebiegająca przez Łysaków, Brnik, 
Wolę Otałęską. Gmina Czermin takich dróg ma bardzo dużo. Może kiedyś Pan Wójt 
wystąpi o przekazanie przynajmniej jednej drogi dla Powiatu Mieleckiego.

Nikt więcej nie zabierał głosu w dyskusji.

W związku z tym, że nikt nie zgłaszał uwag, ani zastrzeżeń do projektu uchwały 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr 
LVI11/485/2023 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w formie darowizny na rzecz 
Powiatu Mieleckiego nieruchomości stanowiących własność Gminy Wadowice 
Górne, której to projekt Państwo radni otrzymali.

W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 22 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 20 radnych, nikt z radnych nie głosował przeciw, nikt z radnych nie 
wstrzymał się od głosu, 2 radny nie oddało głosu. Protokół z głosowania jawnego 
imiennego stanowi załącznik Nr 28 do protokołu.

Zatem Rada Powiatu Mieleckiego 20 głosami „za” podjęła Uchwałą Nr 
LVIII/485/2023 - stanowiącą załącznik Nr 29 do protokołu.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 13 i przystąpił do realizacji punktu 14 porządku 
obrad.

Ad. 14

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany 
nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Mieleckiego na nieruchomość 
stanowiąca własność Gminy Radomyśl Wielki.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - powiedział, że w 
materiałach na sesję państwo radni otrzymali projekt przedmiotowej uchwały. 
Poprosił Przewodniczącego Komisji Infrastruktury Pana Stefana Rysaka o 
przedstawienie opinii Komisji.

Stefan Rysak - Przewodniczący Komisji Infrastruktury - powiedział, że Komisja 
Infrastruktury jest pozytywna.

Nikt nie zabierał głosu w dyskusji.
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W związku z tym, że nikt nie zgłaszał uwag, ani zastrzeżeń do projektu uchwały 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr 
LVIII/486/2023 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości 
stanowiącej własność Powiatu Mieleckiego na nieruchomość stanowiącą własność 
Gminy Radomyśl Wielki, której to projekt Państwo radni otrzymali.

W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 22 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 21 radnych, nikt z radnych nie głosował przeciw, nikt z radnych nie 
wstrzymał się od głosu, 1 radny nie oddał głosu. Protokół z głosowania jawnego 
imiennego stan owi załącznik Nr 30 do protokołu.

Zatem Rada Powiatu Mieleckiego 21 głosami „za” podjęła Uchwałę Nr 
LVI11/486/2023 - stanowiąca załącznik Nr 31 do protokołu.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 14 i przystąpił do realizacji punktu 15 porządku 
obrad.

Ad. 15

Podjęcie uchwały w sprawie zwrotu kosztów podróży służbowych radnych 
Powiatu Mieleckiego.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - powiedział, że w 
materiałach na sesję państwo radni otrzymali projekt przedmiotowej uchwały. 
Poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów Pana Macieja Jemioło o 
przedstawienie opinii Komisji.

Poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów Pana Macieja Jemioło o 
przedstawienie opinii Komisji.

Maciej Jemioło - Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - powiedział, że opinia 
Komisji jest pozytywna.

W dyskusji głos zabrali:

Antoni Skawiński - radny - w przypadku podróży służbowej Pana Przewodniczącego 
podpisuje delegację Pan Wiceprzewodniczący. Zdaniem radnego wyżej od Pana 
Przewodniczącego jest Pan Starosta. Chodzi o to, aby było to zgodnie z prawem.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - nadmienił, że nigdzie 
nie jeździ, ale wynika to z przepisów.

Krzysztof Olszewski - radny - pytał, czy któryś z radnych w tej kadencji korzystał ze 
zwrotów w ramach tej uchwały.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - osobiście korzystał 
jeden raz i był to wyjazd na Związek Powiatów Polskich.

Nikt więcej nie zabierał głosu w dyskusji. 37



W związku z tym, że nikt nie zgłaszał uwag, ani zastrzeżeń do projektu uchwały 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr 
LVI11/487/2023 w sprawie zwrotu kosztów podróży służbowych radnych Powiatu 
Mieleckiego, której to projekt Państwo radni otrzymali.

W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 22 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 19 radnych, 1 radny głosował przeciw, 1 radnych wstrzymał się od głosu, 1 
radny nie oddał głosu. Protokół z głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik 
Nr 32 cło protokołu.

Zatem Rada Powiatu Mieleckiego 19 głosami „za” podjęła Uchwało Nr 
LVłi1/487/2023 - stanowiąca załącznik Nr 33 do protokołu.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 15 i przystąpił do realizacji punktu 16 porządku 
obrad.

Ad. 16

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 3 sierpnia 2023 r.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - powiedział, że w 
materiałach na sesję państwo radni otrzymali projekt przedmiotowej uchwały wraz z 
uzasadnieniem wypracowany przez Komisje Skarg, Wniosków i Petycji.

Nikt nie zabierał głosu w dyskusji.

W związku z tym, że nikt nie zgłaszał uwag, ani zastrzeżeń do projektu uchwały 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr 
LVlll/488/2023 w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 3 sierpnia 2023 r., której to 
projekt Państwo radni otrzymali.

W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 21 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 19 radnych, nikt z radnych nie głosował przeciw, 1 radnych wstrzymał się 
od głosu, 1 radny nie oddał głosu. Protokół z głosowania jawnego imiennego stanowi 
załącznik Nr 34 do protokołu.

Zatem Rada Powiatu Mieleckiego 19 głosami „za” podjęła Uchwałą Nr 
LVli1/488/2023 - stanowiącą załącznik Nr 35 do protokołu.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 16 i przystąpił do realizacji punktu 17 porządku 
obrad.

Ad. 17

Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia skargi bez rozpoznania.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - powiedział, że w 
materiałach na sesję państwo radni otrzymali projekt przedmiotowej uchwały wraz z 
uzasadnieniem wypracowany przez Komisje Skarg, Wniosków i Petycji.38



W dyskusji głos zabrali:

Antoni Skawiński - radny - kiedy był Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej, wówczas 
na anonimy nie reagowaliśmy, nie rozpatrywaliśmy i nie wprowadzaliśmy takich 
punktów na sesję. Jeżeli ktoś pod skarga nie podpisuje się to komu mamy ja 
odesłać. Czy jest konieczność rozpatrywania anonimów?

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - prawnicy stwierdzili 
taką konieczności więc procedujemy.

Nikt więcej nie zabierał głosu w dyskusji.

W związku z tym, że nikt nie zgłaszał uwag, ani zastrzeżeń do projektu uchwały 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr 
LVIII/489/2023 w sprawie pozostawienia skargi bez rozpoznania, której to projekt 
Państwo radni otrzymali.

W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 21 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 21 radnych, nikt z radnych nie głosował przeciw, nikt z radnych nie 
wstrzymał się od głosu. Protokół z głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik 
Nr 36 do protokołu.

Zatem Rada Powiatu Mieleckiego 19 głosami „za” podjęła Uchwało Nr 
LVI11/489/2023 - stanowiącą załącznik Nr 37 do protokołu.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 17 i przystąpił do realizacji punktu 18 porządku 
obrad.

Ad. 18

Interpelacje, wnioski, zapytania i oświadczenia Radnych.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - zabierając głos 
powiedział, że na prośbę mieszkańców zwrócił uwagę na niebezpieczeństwo na 
ulicy powstańców Warszawy, tam gdzie zlokalizowany jest Pumptruck. Przejście dla 
pieszych znajdujące się na wysokości tego parki jest praktycznie niewidoczne. W tym 
miejscu dzieci przejeżdżają na rowerach i co grozi wypadkiem. Kolejna prośba 
dotyczy zakupu alkomatu który kosztuje 1700 zł dla policji, z którego będą mogli 
korzystać mieszkańcy. Komendant Policji zwrócił uwagę, że bardzo dużo osób 
korzysta z alkomatu przychodząc do komendy aby przebadać się. Prosił zarząd o 
wygospodarowanie takiej kwoty. Ponadto ponowił wniosek dotyczący 
zabezpieczenia na ulicy Kilińskiego, gdzie miały być wykonane progi zwalniające, 
które zapewniałyby bezpieczeństwo na tym łuku.

Antoni Skawiński - radny - zabierając głos powiedział, że mieszkańcy zwracają 
uwagę, że na niektórych drogach są ładnie narysowane pasy poziome oznaczające 
gdzie kończy się jezdnia, ale jest także wiele dróg pozostawionych. Teraz, gdy 
wyłączane jest wcześniej oświetlenie, to brak tych pasów powoduje pewne 
zagrożenie. Pasy te bardzo ułatwiają jazdę wtedy, gdy oświetlenie uliczne już nie 39



działa. Stąd prośba radnego, żeby takie pasy pojawiły się na większości dróg 
szczególnie biegnących przez Trzcianę i w innych miejscach. Chyba, że Pan 
Starosta planuje w ciągu najbliższego miesiąca jakiś remont, to możne już nie, ale na 
pozostałych tak.

Stanisław Kagan - radny - złożył trzy wnioski o następującej treści: „czy w 
planowanym budżecie powiatu mieleckiego, wieloletniej prognozie finansowej znajdą 
się plany wspólnych inwestycji z gminami, samorządem województwa 
podkarpackiego budowy dróg rowerowych w ramach programu „Dorzecze Wisłoki”, 
zagospodarowania turystycznego Puszczy Sandomierskiej czy też połączenia już z 
istniejącą infrastrukturą województwa małopolskiego, z Krakowem”. Kolejny wniosek: 
„Zwracam się z prośbą o wybudowanie profesjonalnej drogi pieszo-rowerowej wzdłuż 
drogi powiatowej 984 na odcinku Mielec - rondo w Piątkowcu. W miejsce 
istniejącego, bardzo wąskiego chodnika przy tej drodze proponuję budowę drogi 
pieszo-rowerowej w standardzie spełniającej dzisiejsze oczekiwania; odpowiednia 
szerokość, pokrycie asfaltem, przykrycie rowu przydrożnego. Proszę o uwzględnienie 
tej inwestycji w planach budżetowych na 2024 rok". Ostatni wniosek „zwracam się z 
prośbą o uaktualnienie informacji na temat ASF afrykańskiego pomoru świń w 
powiecie mieleckim". Ponadto zabierając głos powiedział, że mamy piękny powiat, 
niskie bezrobocie, pięknie się rozwijamy jako powiat stąd jako pracownik agencji i 
kierownik podzielił się informacjami jakie to kwoty zostały przeznaczone na działania 
w naszym powiecie mieleckim. Za sprawą państwa i aktywności wspierania 
mieszkańców powiatu mieleckiego chciałby pokazać jak to wygląda i jak to wyglądało 
na tle Podkarpacia. Odniósł się do działania M 22 do 10 świń, gdzie powiat mielecki 
był na pierwszym miejscu 380 wniosków na kwotę 4 300 000 zł. Kolejny to powiat 
dębicki z 331 wnioskami. Działanie M17 to jest zarządzanie ryzykiem, salmonella 
drobiu. Tu powiat mielecki jest na pierwszym miejscu z 22 wnioskami na łączną 
kwotę 67 000 zł , kolejny powiat dębicki. ASF - zakaz produkcji wieprzowiny. W 
ramach tego działania skorzystały tylko dwa powiaty: powiat mielecki na pierwszym 
miejscu z 10 wnioskami na kwotę 74 000 zł i drugi powiat to powiat lubaczowski. 
Kolejne działanie MP2 - pożyczki, działanie które jest realizowane tylko w tym roku, 
dla osób dotkniętych afrykańskim pomorem świń. Osoby mające problem z kredytami 
mogły dostać takie wsparcie. W powiecie mieleckim zostało złożonych w tym roku 16 
wniosków na kwotę 1 435 000 zł, jest to nabór ciągły, czyli dalej aktualny. Ponadto 
jest możliwość takiego wsparcia także w innych powiatach. Kolejne działanie to 
zboża oleiste w ramach którego procedowanie jest zakończone, ale wypłaty sa w 
trakcie. Na pierwszym miejscu jest powiat lubaczowski 494 wnioski, powiat mielecki 
481 wniosków, kolejny to jarosławski. KG W - Pomoc statutowa, z której korzystały 
koła gospodyń przygotowując się czy to na dożynki od święto ziemniaka w Padwi. 
Na 100 wiosek w powiecie mieleckim jest 74 koła i jest to drugie miejsce na 
Podkarpaciu pod względem ilości. Na pierwszym miejscu jest powiat przemyski - 85 
kół, drugi jest mielecki. Panie z tego tytułu otrzymały 590 000 zł, Na ten moment 
złożonych jest 69 wniosków. Tych wsparć było dużo: odnośnie zbóż, pszenicy, 
pierwszej kukurydzy, gryki, kryzysu wojennego. Powiat mielecki jest na 5 miejscu z 
234 wnioskami na kwotę 1 800 000 zł na pierwszym miejscu jest powiat jarosławski, 
potem lubaczowski, przeworski, przemyski. Pszenica - dwa nabory do 31 lipca: na 
pierwszym miejscu jest powiat jarosławski, przeworski, lubaczowski, powiat mielecki 
Jest na 4 miejscu z 553 wnioskami na kwotę 2 302 000 zł. Nawozy - kończymy 
procedowanie tych wniosków i ma nadzieję, że pieniądze będą w miarę szybko 
wypłacone. Nadmienił, że w zeszłym tygodniu jako Agencja pracowaliśmy dłużej, a 
także w sobotę oraz dzisiaj. Najwięcej wniosków zostało złożonych w powiecie 
jarosławskim to jest 1856 wniosków, w powiecie mieleckim 1595, trzecie miejsce 40



powiat lubaczowski. Materiał siewny pierwszy - powiat mielecki z liczbą 126 
wniosków jest na trzecim miejscu, pierwszy jest powiat jarosławski, drugi 
lubaczowski. Materiał siewny drugi - najwięcej zostało złożonych wniosków w 
powiecie jarosławskim, drugi lubaczowskim, dębickim, powiat mielecki na 4 miejscu 
ze 147 wnioskami. Pomoc dla pszczelarzy - w ramach płatności obszarowych. 
Najwięcej wniosków jest składanych w powiecie rzeszowskim. Powiat mielecki jest 
na drugim co do ilości. W powiecie mieleckim zostało złożonych za 2023 rok 7 179 
wniosków ale są to są jeszcze kwoty nie wypłacone. Obszary o niekorzystnych 
warunkach gospodarowania - tu powiat mielecki jest na 7 miejscu. Pozwolił sobie 
przygotować takie opracowanie dla opinii publicznej, gdyż są to pieniądze, które są 
wypłacane naszym mieszkańcom w powiecie mieleckim z terenów wiejskich. Dodał, 
że w ramach płatności obszarowych zostało wypłaconym rolnikom za 2022 - 45 
milionów zł, natomiast płatności dodatkowych krajowych 33 miliony zł za 2022 rok. 
Do teraz zostało przyznanych 79 220 920,75 zł.
Powiedział także o tym co istotne, gdyż są to pieniądze z których potencjalnie mogą 
skorzystać składając wnioski rolnicy, którzy produkują trzodę chlewną. Do 15 
września można składać wnioski o dofinansowanie zakupu prosiąt, na premię dla 
młodych rolników gdzie do wzięcia jest łącznie 200 tysięcy zł, restrukturyzację 
młodych gospodarstw.

Michał Duszkiewicz - radny - na ręce pana Starosty złożył interpelacje „w sprawie 
bezpieczeństwa na drodze powiatowej numer jeden 1143 R biegnącej przez Złotniki. 
Droga ta charakteryzuje się tym, że jest wąska, kręta, gęsta zabudowa i nadmierna 
prędkość pojazdów powoduje dużą ilość kolizji i wypadków drogowych. W obawie o 
swoje bezpieczeństwo mieszkańcy wychodzą z apelem o natychmiastowe podjęcie 
decyzji zwiększającej bezpieczeństwo użytkownikom jak i mieszkańcom Złotnik. 
Istnieje potrzeba dyscyplinowania kierowców korzystających z tej drogi, aby 
przestrzegali obowiązującej w tym rejonie prędkości, ograniczenie do 40 km/h, ale 
tam ta prędkość jest kilkakrotnie przekraczana. Mieszkańcy obawiają się o swoje 
zdrowie i swoich dzieci. Ponadto mieszkańcy wyszli z apelem o podobnym 
charakterze i złożyli na ręce Pana Starosty jak i wysłali do wiadomości Pana 
Marszałka Województwa Podkarpackiego, Wojewódzkiego Inspektora Transportu, do 
Powiatowego Zarządu Dróg, do Rady Powiatu Mieleckiego, do Wójta Gminy Mielec i 
do rady Gminy Mielec z takim apelem i podpisami 187 osób ażeby coś zrobić i aby 
ograniczyć brawurę na tej drodze.

Kacper Głaz - radny - radny pytał na jakim etapie jest projekt chodnika w Ławnicy. 
Otrzymał bowiem zapewnienie, że w tym roku chodnik będzie skończony. Stąd pytał 
na jakim etapie jest realizowana inwestycja, bo pan wspominał w swoim 
sprawozdaniu o chodniku w Babisze. Pytał także na jakim etapie jest ten chodnik.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - poinformował, że 
właśnie w tej chwili pojawiły się problemy techniczne i transmisja została przerwana. 
Nagranie z tej sesji zostanie jak najszybciej opublikowanie w BIP. Kolejne pytanie 
radnego dotyczy scalania gruntów. Na Jakim to jest etapie i jakie podejmowane są 
działania w tym temacie. Panie mówią, że rozmawiają z Panem Starostą, stąd 
pytanie radnego, jakie są nasze możliwości w tym zakresie, bo nie ukrywa że 
chciałby, aby powiat włączył się w rozwiązanie tej sytuacji i pomógł jak tylko może, 
bo jest to ewidentna krzywda. Przypomniał także o inwestycjach w miejscowościach 
Babicha i Ławnica, bo czeka, dzwoni pyta pana dyrektora PZD, ale bez żadnych 
konkretnych informacji. 41



Nikt więcej nie zabierał głosu w tym punkcie.

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Rady zamknął obrady L\/lll 
sesji Rady Powiatu Mieleckiego wygłaszając formułę „Zamykam obrady LVIII sesji 
Rady Powiatu Mieleckiego”. Podziękował wysokiej Radzie za uczestnictwo w 
obradach, a wszystkim pozostałym Państwu za obecność i uwagę.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała

Joanną Tomczak

Przewodniczący 
Rady Powjata^ielecl^iego

Marek Paprocki
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